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Dušan Skerbiš
Župan občine Mirna trdi, da 
jim je sedaj, ko so samostoj
na občina, - kljub temu, da 
imajo na razpolago manj 
sredstev - bolje, kot pa jim je 
bilo pod Trebnjem. Čudno?

Lovec iz Zagorice pri 
Dotniču je, ko je čakal na 
divjad, naletel na medveda. 
Poklical je gospodarja L D,

I ki je dovolil odstrel in 147- 
B - gjgpiiSti kilski medo je padel.

Hk Maggie
I Samo ljubitelji živali vedo,
I kako hudo je, ko na tak ali 

L^jJH drugačen način izgubiš 
[ hišnega ljubljenčka. Mirn- 

čanka Elvira je svojo Maggie 
»našla« po 20-tih dneh.

Kompletna nega za vašega psa
PRED PRIHODOM SE NAROČITE NA 040122 004 

Pasji salon Ajša, Tomšičeva ulica 4, Trebnje; Tel: 040122 004; www.pasjisaIonajsa.com

Kranjc s.p.

V

totalTV
DIGITALNA SATELITSKA TV

osa
DIGITALNA ZEMELJSKA TV 

Mpeg-4

ANTENE MARKO GERDEN d.e.o.
Marko Gerden 
Stari trg 43, 8210 Trebnje 
041/723-532
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•PVC OKNA IN VRATA 
•ALU VRATA IN OKNA
• KRPAN ŽALUZIJE
• ROLETI: IN KOMARNIKI 
•OKENSKE POLICE IN
• ZAKLJUČNA DELA

108016 99
Stantetova 10, Ivančna Gorica 

e-pošta: info@cugelj.si

ELEKTR0 VEBER daa
Ul. 0F17, Trebnje; Gsm: 031881501 (Gregor Veber) 

e-pošta: elektro.veber@siol.net
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Barbara Veselič s.p.

VETEKS
Industrijska prodajalna 

hišnega tekstila

Obiščite nas na Gubčevi cesti 7A (za gostilno Pavlin) v Trebnjem 
Del. čas: pon - pet 9h - 17h, sobota 8h - 12h; Tel.: 05 99 52175

AKCIJA MESECA:
• širok izbor izdelkov Svilanit Svifamr
• najnovejša kolekcija vrhunskih izdelkov 

Steklarne Rogaška
• visoko kvalitetne odeje po ugodnih cenah 

(do 30% ugoc#eje)
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V ponudbi najdete tudi zavese po naročilu ter pester 
izbor izdelkov slovenskega proizvajalca Svilanit Svilanit'

P0GREERE m 
POKOPALIŠKE 
STORITVE

0KLE5ER
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in najugodnejši.

Ohlešen d.o.o.. K Roku 26. Ilovo mesto: Tel.: 07/33 70 200 - non stop

MONTAŽA pohištva
Andrej Korošec s.p. 
gsm: 040 529 180
e-mail: andrej.korosec.sp@gmail.com

• vgrajevanje stavbnega pohištva 
in notranje opreme

• izmera, svetovanje in prodaja
• demontaža in odvoz pohištva
• oblaganje tal in sten
• notranja zaključna dela
• vzdrževanje objektov: hišniška dela

■ Gobe rastejo kot gobe po dežju
Pravijo, da letos gobe najdejo tudi tisti, ki jih sicer ne, saj bi jih naj 
bilo toliko, da ljudje hodijo iz gozdov s polnimi košarami. Ko smo 
sami preverili, če to drži, smo prišli do naslednjega zaključka.

Gobe je potrebno še vedno iskati in najti, torej same v košaro ne skače
jo. Polne košare iz gozdov torej nosijo predvsem pravi gobarji, ena izmed 
takih pa je tudi Smiljana Zajc iz Trebnjega, katero smo sicer poznali tudi 
kot članico trebanjskega društva tekačev in pohodnikov, DTP.

»Med gobarjenjem na Poljanski 
gori se mi je nasmehnila sreča, ko 
sem našla tri gobane, ki so skupno 
tehtali 1,38 kg, najtežji pa je krepko 
presegel pol kilograme, tehtal je na
mreč kar 570 dag«, se je »pohvalila« 
gospa Smiljana.

Ko smo jo povprašali - kje natanč
no je Poljanska gora in če gre res 
zgolj za srečo ali je gobarka tudi 
sicer, pa nam je odgovorila: »Poljan
ska gora se nahaja ob bivši avtocesti 
Ljubljana - Novo mesto. Obrobja so 
zasajena z vinogradi in pozidana z 
vikendi. Teren je zelo razgiban z veli
kimi globelmi, kjer lahko srečaš celo 
medvedko z mladiči. Meni se to sicer 
ni zgodilo, sigurno pa je, da imajo 
tukaj medvedi prost prehod iz Dobr- 

niške doline proti Trebelnemu. Tu so moji bogati tereni gob, če le ni preveč 
sušno leto. Gobarjenje mi je sicer v velik užitek. Pri tem veliko prehodim in s 
tem skrbim za zdravje, ki ga je v tem stresnem času zelo težko vzdrževati«, 
je povedala Zajčeva, in dodala, da jo je za gobarjenje navdušil pokojni 
oče.

0 preteklih izkušnjah z gobami pa tole ... »Že v OŠ sem našla velikega 
gobana, s katerim sem se slikala za Dolenjski list. Pozneje sem še večkrat 
našla - kot se je izrazil gobar v gozdu - gobana kapitalca«, je še razložila 
Trebanjka, poslala pa nam je tudi sliki dveh kapitalcev - eden je v obliki

ledvice, drugi pa v obliki kavbojskega 
klobuka.

Ravno te dni pa nas je bralec obve
stil o gobah, ki rastejo v Trebnjem, 
tako rekoč v centru Trebnjega. »Naj
prej sem pomislil, da gre za kakšno 
skrito kamero, a sem vseeno stopil

bližje. Opazil sem, da gre za 
prave gobe, jurčke. In to lepe, 
zdrave in kar velike«, je po
vedal bralec M. K., ki jih je 
pustil tam, kjer jih je nekdo 
postavil. »Tukaj same niso 
zrasle, povrhu vsega pa se 
vidi, da so že odtrgane in tja 
postavljene. Ne vem, kaj de
lajo tam, a tisti, ki jih je tam 

postavil, že ve«, je še dejal bralec, ki še dandanes ne ve, če je šlo za nateg in 
če se bo kdaj pojavil na kakšni sliki ali celo filmčku ... te)

' v: iti

Pri 54-letniku iz okolice Trebnjega našli in 
zasegli lovsko puško in strelivo

Trebanjski policisti 
so pridobili odredbo 
sodišča in 5.10. opra
vili hišno preiskavo 
na naslovu bivanja 
54-letnega moškega 
v okolici Trebnjega.
Med hišno preiskavo 
so našli in zasegli lovsko puško in več kosov streliva, za kar kršitelj 
nima ustreznih dovoljenj. Zoper kršitelja bo izdana odločba o prekr
šku v hitrem postopku. tPUNnvo mesto)



BOŠTJAN VOVK
TRGOVINA* HITRI SERVIS*VULKANIZERSTVO*AVTOOPTIKA* AVTOPRALNICA

www.vulkanizerstvo.si • e-pošta: bostjan.vovk@siol.net

IZBIRA i

ZlMSKIhl
PNEVMATIK
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AVTOOPTIKA PREDELAVA 
VOZIL NA PLIN

r,

NAJSODOBNEJŠA

AVTOPRALNICA

CHIPTUNING KKUUAJA
motornih koles

TRGOVINA

NA ZALOGI VELIKA IZBIRA 
KOVINSKIH PLATIŠČ

za vsa vozila
^ Renault, Peugeot,

Volksvvagen, Audi, 

Mercedes

NAJS0D0BNEJŠA1ASERSKA 

NASTAVITEV PODVOZJA

AVTOOPTIKA AVTOPRALNICA

OBRTNIŠKA 4. TREBNJE- 
F* •rn/vAcL'1 /i/i?S8S/ii . hdi /i

I 11| ~im m uBiMibKAA, imgi
Oelouni 8-12 in 13- 7. sobi 1! - J --------OBl/Zg^
Avtopralnica: 8*18, sob8-15, ned8-12 (ob nedeljah v primemsiabegaVTemenfcizafirtti) ^

PODALJŠAN DELOVNI ČAS OD 1. -15. NOVEMBRA 
med tednom od 8h do 19h, sobota od 8h do 13h

(njliiij 19. oliloberlOll ;,/,;/';/.(iijliii|.Min Hiiboli obiskrn irebonjiki spletni potni
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Jure zmagal z Knockoutom, Nejc po ekstra 
rundi, Luka žal izgubil s sodniško odločitvijo
Jure Smole slavil s TKO v prvi rundi, Nejc Koporec po epskem dvoboju slavil s sodniško odločitvijo po 
ekstra rundi, Luka Alauf po dobri borbi proti izkušenejšemu nasprotniku izgubil s sodniško odloči
tvijo.

V soboto, 22. 09. 2012, je v Brežicah, v organizaciji domačega kluba borilnih veščin pod vodstvom Rožleta 
Jazbinšek, potekal KI turnir, na katerem so se predstavili mladi borci iz celotne Slovenije in sosednje Hrva
ške. Borci so v Mladinskem centru, ki je bil zapolnjen do zadnjega kotička, občinstvu prikazali odlične borbe 
in dokazali, da ima Slovenija ogromno perspektivnega podmladka, na katerega lahko še kako računamo. Na 
turnirju so seveda nastopili tudi borci iz trebanjskega kluba No Fear.

Prvi od naših je nastopil Jure Smole, ki je že 
v prvi rundi nasprotnika trikrat poslal na tla, 
tako da mu je sodnik štel. Juretovega naspro
tnika Adnana Kovača je rešil gong, vendar se - 
kljub prekinitvi po prvi rundi - ni uspel regene
rirati, tako da je dvoboj predal in jure je slavil s 
tehničnim knock-outom (TKO) v prvi rundi.

Drugi od naših borcev je nastopil Luka Alauf, 
ki je nastopil proti izkušenejšemu nasprotniku 
Bojanu Kujavcu s Ptuja. Po sicer dobri borbi je 
vseeno moral priznati premoč nasprtoniku, 
kar so po dvoboju dosodili tudi sodniki.

Zadnji od naših tekmovalcev pa je nastopil 
Nejc Koporec, ki se je boril proti - »za glavo« 
večjemu in za 15 let starejšemu nasprotniku iz 

domačega brežiškega kluba - Edu Krašovcu. Po treh rundah izenačenega izmenjavanja premnogih kombinacij 
je sodniška trojka odločila, da morata borca oddelati še četrto - ekstra rundo, ki bo dokončno odločila, kdo je 
boljši. Nejc je brezkompromisno napadal in po koncu runde o zmagovalcu ni bilo dvoma.

»Kljub porazu je Luka pokazal napredek in nedvomno se bo razvil v odličnega borca, jure je bil tudi tokrat 
suveren in uspešno stopa po stopinjah svojega brata Grege. Pri Nejcu pa je šlo pravzaprav - zaradi izenačenosti 
tekmecev - za epski dvoboj, ki je navdušil prav vse prisotne. V ekstra rundi ponavadi zmaga bolje pripravljen bo
rec in vesel sem, da je Nejc z zmago dokazal sebi, da je vredno trenirati, hkrati pa tudi nam, da dobro delamo«, je 
danes za Cajtng povedal trener trebanjskega kluba No Fear Jože Trlep, zaključil pa z besedami: »Vsi trije borci 
si za prikazane predstave z moje strani zaslužijo vse čestitke za odlične dvoboje«. les)

KROTKE NOVIČKE
19. SEPT. 2012-Ob 23.50 jev 

Dolenji Nemški vasi zaradi dviga 
podtalnice in kanalizacijskih vod 
zalilo stanovanjsko hišo. Gasilci 
PGD Ponikve so vodo izčrpali in 
pomagali pri sanaciji zalitih pro
storov. 0 dogodku so bili obve
ščeni tudi v Komunali Trebnje.

21. SEPT 2012 - Ob 18.14 so 
pri kraju Trebelno gasilci PGD 
Trebelno pomagali pri reševa
nju osebe, ki je padla v globino 
devetnajstih metrov. Reševalci 
nujne medicinske pomoči ZD 
Trebnje so osebo oskrbeli in 
prepeljali na zdravljenje v novo
meško bolnišnico.

28. SEPT. 2012 - Ob 1. 01 sta 
na AC Ljubljana - Novo mesto 
pri kraju Ponikve trčila tovorno 
in osebno vozilo. Gasilci PGD 
Trebnje so izvedli protipožarno 
varovanje, razsvetlili kraj dogod
ka, odklopili akumulator in poči
stili cestišče. Reševalci NMP ZD 
Trebnje so poškodovano osebo 
oskrbeli in odpeljali v novome
ško bolnišnico.



FRIZERSKI SALON
GSM: 041729 755 “TINA”
visokohlitetno lasna kozmetika Lisap 
AKdlA: 7 striženje G W 
prinaslriziramo BMI NAROČANJA!

nansn salo«
—

DARILNI BON
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ibljeni!

Frizerski solon "Tirni" • Martino Ho(evars.|L • Obrtniška ^.Trebnje 
Delovni ias: tor - pet 8-181), sob 8-Bh, pon ZAPRTO! • Gsm: 041729 ZSS

BoP d.o.o., razrez in prodaja lesa 
Zagorica pri Dobrniču 7 

8211 Dobrnič

RAZREZ IN 
PRODATA LESA

Nudimo vam vse oblike 
žaganega lesa in prevoz!

Ta teden odprli štiri gradbišča. 
Skoraj štirMeta pa je spet minilo!
V zadnji številki Glasila Obča
nov smo lahko zasledili, da so 
se končno pričela obnovitve
na dela na nekaterih cestah po 
naši občini. To lahko prebere
mo tako v županovem uvodni
ku, kakor tudi v sporočilu podž
upana Prparja, skupaj z zahvalo 
lastnikom parcel za sodelovanje 
pri odstopu zemljišč.

»Lahko rečem, da vsa dela na 
cestni infrastrukturi tečejo po na
črtih...«, prične svoj zapis v Glasi
lu Občanov podžupan Silvester 
Prpar, župan pa pravi Kje so 
zapisani ti načrti, ki jih omenja g. 
Prpar in kdo jih je sprejel in kdaj

GnečUkozi Trebnje obgradnji avtocesti

jih je sprejel, pa ni navedeno. Ker 
če bi bilo navedeno, bi zelo težko 
rekli, da obnovitvena dela tečejo 
po načrtih, kajti sporazum o obno
vi cest, uničenih s strani izvajalcev 
gradnje avtoceste mimo Trebnje
ga je bil, po velikih pritiskih jav
nosti, podpisan mar
ca 2009. Danes je pa 
oktober 2012 - torej je 
minilo točno tri in pol 
leta od takrat. Marca 
2010 je župan Alojzij 
Kastelic za Dnevnik iz
javil, da bodo vse ceste

sanirane do konca leta. Res pa je,
da ni povedal - do konca katerega 
leta. In vsaj ena cesta bo resnično 
sanirana do konca leta. 2012. To
rej za sanacijo ene ceste smo po
trebovali skoraj 4 leta, pa še to za 
polovično sanacijo od predvidene. 
V skladu s tako agilnostjo, s katero 
se hvalijo naši Občinarji, lahko za
ključimo, da se bodo ostale ceste 
obnavljale nadaljnjih 40 let, zato 
ni odveč, da še enkrat ponovimo 
Prparjevo izjavo: »Lahko rečem, 
da vsa dela na cestni infrastrukturi 
tečejo po načrtih...«

Spomnimo, da je takrat javnost 
od župana zahtevala, da se ne 

vede tako, kot da 
je odvetnik DARS-a 
(delal je namreč na
tanko tako!), ampak 
da zaščiti interese 
občanov in vztraja, 
da se obnovijo vse 
uničene ceste in 
objekti ob njih. Tudi 
številna odprta pi
sma smo prejemali, 
ustanovila se je tudi 
Civilna iniciativa 
za varovanje inte

resov občanov ob gradnji avto
ceste. Vsi so se takrat nekako po
tuhnili, le D ROT (ki gre nekaterim 
tako zelo v nos!!) je stopil na stran 
občanov in pričel tudi z javno zelo 
odmevno akcijo »Vsak evro več 
od DARS-a, je evro manj iz naše

ga žepa«, ki je 
pritegnila števil
ne naše občane, 
ki so prispevali 
podpise podpo
re obnovi vseh 
uničenih cest in 
ne le nekaterih.

[unecaTslSBitfreDnigrodfeiaJ

Halo beton d.0.0. ima številne zadovoljne stranke na podrotju betona. Naše glavne 
prednosti so poznavanje dela z neizkušenimi kupci, svetovanje za vos najprimernejše 
sestave betona in dostava v dogovorjenem času. Odločite se za betonarno Trebnje!

Piinoiiiilčsiniliiiertililiiililiiilioiioiti

ZIME

BETONARNA TREBNIE
M <44300

Halo beton d.0.0., Podjetniška ulico 9, TREBNJE - www.halobeton.si - halobeton@gmail.toni

Trebanjci smo takrat v pismih 
DARS-u in županu Kastelicu zah
tevali najmanj ureditev površin, 
objektov in naprav na cestah: sko
zi mesto Trebnje, Trebnje - Odrga- 
Repče,Trebnje - Grmada - Dobr
nič, Trebnje - Štefan - Breza in Grm 
- Ponikve - Dol. Nemška vas, kar 
vključuje tudi odškodnine kraja
nom za škodo nastalo na njihovih 
objektih ob gradnji avtoceste.

Kot rečeno so pritiski občanov 
in DROT-a bili takrat uspešni 
in je nato Občina Trebnje, dne 
17.3.2009, podpisala dogovor z 
DARS-om in ostalimi izvajalci gra
dnje avtoceste o sanaciji uničenih 
cest, ki je vključeval obnovo nasle
dnjih cest (o odškodnini krajanom 
za uničene objekte ni ne duha, ne 
sluha):
• Zidani most - Grič v dolžini
750m
• Štefan - Benečija v dolžini
650m

• odcep od HI Trebnje - Grmada 
v dolžini 850m
• odcep od HI Trebnje - Repče 
(Odrga) v dolžini 950m
• Trebnje (Stari trg) - Odrga v 
dolžini 700m
• Trebnje - Dolenji Podboršt v 
dolžini 600m
• odcep Breg - Grm v dolžini 
l.lOOm
• odcep Gor. Ponikve v dolžini 
300m
Na nadaljnje pritiske javnosti, je 

nato DARS 30.10.2009 poslal Ob
čini Trebnje aneks, ki ga je Občina 
podpisala 16.12.2009, kjer so se 
dogovorili, da se iz prvotnega spo
razuma črtajo ceste Trebnje (Stari 
trg) - Odrga in odcep Gor. Ponikve, 
ter se dodatno vključijo še ceste

• Trstenik - Gor. Zabukovje
• Dol. Nemškja vas - Poljane in
• Breza - Pluska 
Sporazum je tako zajel obnovo

kar nekaj uničenih cest, zato lah-
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• izkušeni plesni učitelji 
z licenco

• sproščen način učenja
• ugodne cene

• Prijave in informacije: 
www.plesniklub-art.com 
ali 041244 244

PLESNI TEČAJI
(Baragova galerija, Trebnje)

Sobota, 20. oktober 2012 *
-začetni, ob 17.30
- nadaljevalni 1, ob 19.00',

Nedelja, 21. oktobra 2012
- nadaljevalni 4, ob 15.30
- nadaljevalni 2 in 3, ob 17.00 
-začetni, ob 18.30

Ponedeljek, 22. oktobra 2012
- nadaljevalni 1, ob 18.30
- začetni, ob 20.00

Izberi pravilno, 
zapleši v Plesni šoli PRT

V petek, 5. oktobra 2012, 
je v dobrniškem gozdu od
jeknil strel, pod katerim 
se je zgrudil medved.

Lovec LD Dobrnič Janez 
Novak, sicer iz Zagorice pri 
Dobrniču, je na preži čakal 
divjad, zagledal pa medve
da. Presenečen nad videnim 
je brž poklical gospodarja 
družine, če je planiran letni 
odstrel dovoljen, nato pa se 
je odločil za odstrel. 147-kg 
težak medved je padel. p>s)

Nesreča na Kidričevi
V ponedeljek, 15.10.2012 ob 11.15 sta na Kidričevi ulici v Trebnjem 

čelno trčili osebni vozili. V nesreči se je ena oseba telesno poškodovala,
ki so jo oskrbeli reševalci ZD 
Trebnje. Gasilci PGD Treb
nje so kraj nesreče požarno 
zavarovali, odklopili akumu
latorja, z vpojnimi sredstvi 
posuli razlite motorne te
kočine, počistili cestišče in 
pomagali pri odstranjevanju 
poškodovanih vozil.

Več na Cajtng.com. tgs)

Črno vozilo, "ki je vozilo"v 
ihrib, bi.naj zaradi prevelike'1 

^' hitrosti odneslo iz9yirikaii

6 ko mirno rečemo, da je iniciativa 
javnosti bila uspešna. Ni pa spo
razum zajel obnove glavne ceste 
skozi Trebnje (Baragov trg, Goliev 
trg, Gubčeva cesta, Stari trg), za 
katero vsi občani vemo, da je bila 
zelo, morda celo najbolj obreme
njena, kar pa je vsekakor poraz za

vse pogajalce, ki so se pogajali na 
naši strani. Še prekleto dobro se 
spomnimo vseh zastojev skozi 
Trebnje med gradnjo avtoceste 
zaradi številnih težkih kamionov 
polnih materiala. Spomnimo se 
zastojev pri mostu ob vstopu v 
Trebnje, ki so jih ti kamioni dela
li, spomnimo se zdrsa enega ka
miona pred mostom in še in še bi 
lahko naštevali. Nikakor se ne mo
remo otresti občutka, da smo bili 
preveč »dobri« do investitorjev in 
jim popuščali na vsakem koraku in 
če ne bi bilo te ljudske iniciative, 
morda še tega, kar danes pišejo, 
da obnova poteka, ne bi bilo.

Moti pa še eno dejstvo. Ne toliko 
to, da naši Občinarji napovedujejo

obnove cest, kot da so oni za to za
služni, jasno pa je, da to (vsekakor 
prepozno) obnavljajo investitorji 
oz izvajalci gradnje avtoceste, am
pak dejstvo, da požupan Silvester 
Prpar navaja v Glasilu Občanov, 
da se proti Grmadi obnavlja 450m 
dolg odsek, v sporazumu pa je na
vedeno, da bi se moral obnoviti ta 
del v dolžini 850m. Sporočilo zve
ni kot uspeh podžupana in tako 
posledično tudi Občine, namesto, 
da bi smatrali kot neuspeh, da 
se po skoraj štirih letih od podpi
sa sporazuma obnavlja le 450m 
te ceste, kar je skoraj pol manj od 
zapisanega v sporazumu???

Ko smo povprašali DARS glede 
sanacije med gradnjo uničenih 
cest, smo prejeli naslednji odgo
vor: »Določena in zadnja uskla
jevanja z občino so potekala še v 
avgustu, tako da, žal, do tega hipa 
nimam usklajenega predloga z za
dnjega usklajevanja. Spodaj so na
vedeni odseki, ki so bili predvideni 
še pred omenjenim, zadnjim uskla
jevanjem; dejstvo pa je, da je za to 
sanacijo zadolžen CPL d.d., ki pa se, 

/r m
Gneča skozi Trebnje ob eratinill^B

kakor je znano, trenutno sooča z 
vse verjetnejšimi resnimi težavami.

Seznam cest (ki so predvidene za 
obnovo op.a.):

• JP 926 501 Zidani most
(R646/1197) - Grič pri Trebnjem,
• JP 927 027 Štefan - Benečija,
• LC 425 011 odcep od HI Trebnje
- Grmada,
• LC 425 031 odcep od HI Trebnje
- Repče (Odrga),
• LC 425 331 Trstenik - Gorenje
Zabukovje,
• LC 425 611 Dolenja Nemška vas
- Poljane,
• /P 925 003 Breza - Pluska.
To je seznam cest, ki se je upo

rabljal za gradbiščni prevoz. To 
so predvidene ceste za sanacijska 
dela, v obsegu dogovorjenih sred
stev za sanacijo, po prioriteti glede 
na obseg poškodb in dogovoru z 
občino glede na pomen ceste.«

Občani vidimo, katere ceste se 
obnavljajo in katere ne. Katastro
falna cesta skozi Trebnje verje
tno ne bo nikoli obnovljena na 
stroške tistih, ki so jo uničili, ka
kor ne tudi nekatere druge ceste. 
Usklajevanja, ki očitno potekajo 
med Občino in DARS-om pa zopet 
očitno vodijo v škodo Občine, saj 
s(m)o se izpogajali, da se namesto 
podpisanih 850m ceste proti Gr
madi trenutno sanira le 450m.

Mimogrede, na spletni strani 
Cajtng.com lahko vidite, kdo (spet

DROT!) je že leta 2010 predlagal 
obnovo cest v KS Sela Sumberk,
s katero se danes hvali župan Ka
stelic, in celo že takrat zagotovil 
denar za te obnove. Pa je zopet 
tudi od takrat minilo že 2 leti...

»Želim(o) vam veselo in bogato 
jesen, polno optimizma, ki naj vas 
vse skupaj drži pokonci.« (mk)

Na Mimi traktor za
peljal preko ženske

V okolici Mirne se je 11. 09. 
2012 okoli 12.00 ure zgodila 
nesreča s traktorjem. Pri pre
miku traktorja na dvorišču je 
spodrsnilo 54-letni ženski, ki 
je hodila ob traktorju. Padla je 
tako nesrečno, da je traktor s 
prvim kolesom zapeljal čez njo.

Odpeljali so jo v novomeško 
bolnišnico, kjer ob prihodu niso 
mogli takoj opredeliti stopnje 
poškodb (lahka ali huda). Po 
prvih ugotovitvah policistov je 
šlo na nesrečni dogodek, tako 
da bodo o primeru na okrožno 
državno tožilstvo napisali poro
čilo o primeru. (pu nm)
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VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEGOLOVI - ŽLEBOVI

KROVCI, POZOR! Izjemno ugodne cene izolacij!

♦ določeni modeli z več kot 
43% popusta na tovarniško 
ceno! HiIl liTITiinn

♦ Bramac že od 5,24€/m2

♦ Gerard do 18% popusta
AGERARD

♦ Termotop izolacija do 15% popusta

URsa knaur
IMUIAIIOHK C

UNIFIT03S 
do 35% popusta

VELUX
KRALJ MED STREHAMI

ESAL

J

i m

BREZPLAČNA DOSTAVA!

PODJETJE S TRADICIJO!

Kupovanje pri nas je cenejše, 
prepričajte se!

Največji gotovinski popusti 
v Sloveniji za strešne kritine!

MIZARSTVOillj
fl_____ /__

mi
MIZARSTVO

Andrej Gospodaric s.p., Obrtniška ul. 31, Trebnje
• MIZARSTVO: 041966 661 
•TAPETNIŠTVO: 031882 686

www.informacija.net/tapetnistvo-mizarstvo-agoles

izdelava pohištva (kuhinje, vrata, 
dnevne sobe,...)
izdelava in prenova sedežnih garnitur 
pretapiciranje kuhinjskih stolov 
izdelava in prenova blazin v
prikolicah, avtodomih in plovilih

STROJNO ROBLJENJE (ABS)
S PREDREZKARJI IN 
KONDOMATOM 0,7C/m

lui

pohištvo po naročilu 
računalniški izris...

phipohocnm!

Na teku Trebanici tečeme 
sodelovalo kar 25 tekačev
V soboto, 22.09.2012 sta Društvo tekačev in pohodnikov, skrajšano 
DTP Trebnje in Športni center Vita že drugo leto zapored organizi
rala tek Trebanjci tečemo. Tudi letos smo imeli srečo z vremenom, 
tako, da je bila 5,5 km dolga tekaška proga, ki poteka po bližnjem 
gozdu, idealna.

To je potrdilo tudi 
25 tekačev, ki seje 
udeležilo teka. Če
prav sam tek ni bil 
tekmovalne narave, 
so se vsi tekači po
trudili in - glede na 
telesno pripravlje
nost - kar najhitreje 
poskusili priti do 
cilja.

Na cilju je bilo vi
deti kar precej nasmejanih obrazov. S pomočjo sponzorjev je prav vsak 
dobil praktično nagrado, izžrebali pa smo tudi dve startnini za Mali Kra
ški maraton. Ti dve nagradi sta prejeli Amanda Povhe in Lana Gran

dovec, glavno nagrado, 
tekaške copate Saucony 
(sponzor Vita d.o.o.), pa 
je dobila Smiljana Zajc.

Vsem, ki ste se teka 
udeležili - hvala, vsem 
ostalim trebanjskim te
kačem pa velja vabilo za 
naslednje leto. Rezultate 
teka si lahko ogledate 
tudi na spletni strani 
DTP Trebnje.

Poletno asfaltno ligo končale 
le tri ekipe, zmaga Bistroju Lavš
Končana je še ena sezona poletne lige, ki se je tudi letos odvijala 
na asfaltnem igrišču v Šentlovrencu. V ligi je letos sodelovalo le pet 
ekip, tekmovanje pa so končale zgolj tri ekipe. Ekipi KMN Rem in 
domača ekipa SD Sentlovrenc sta bili zaradi dveh izostankov s te
kem izključeni s tekmovanja.

Sistem tekmovanja je bil - glede na manjše število ekip - trikrožen, torej 
vsaka ekipa se je z vsako pomerila po trikrat. Prvi favorit za zmago je bila, 
tako kot že vsa leta do sedaj, ekipa KMN Rem, ki pa že od prve tekme 
dalje ni dala od sebe tistega, kar je bilo pričakovati. Še več, tekmovanja, 
tako kot domača ekipa ŠD Sentlovrenc, sploh ni zaključila, saj so izostali 
na dveh tekmah, kar po pravilih tekmovanja pomeni avtomatsko izklju
čitev iz lige.

Odločitev o prvaku je dejansko padla že v prvem jesenskem krogu, ko 
sta sejned seboj pomerili edini ekipi, ki sta še imeli možnost za prvaka, 
Tem Čatež in Bistro Lavš. Tekmo je s 4:2 dobila ekipa Bistro Lavš in 
tako osvojila pokal za naj
boljšo ekipo poletne lige 
2012. Tem Čatež se je mo
ral zadovoljiti z drugim 
mestom, nogometaši eki
pe KMN Rem veterani pa 
so zasedli tretje mesto.

Letna liga se je tako to
rej zaključila, že čez do
bra dva meseca (ponava
di konec novembra) pa bi 
se naj pričela nova sezona 
zimske lige, ki je že po tradiciji močnejša in atraktivnejša, predvsem pa 
resnejša. Po nekaterih informacijah bi naj nova sezona zimske lige po
stregla z nekaj spremembami, o čemer pa bomo še pisali.

Nagrada za fair play je pripadla ekipi Tem Čatež, najboljši strelec lige 
pa je postal Žiga Brence (Tem Čatež, 18 zadetkov).

Od (bz. gs)



KOVINARSTVO

Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16,8210 Trebnje
07/30 44 887,041/577 451, e-pošta: pavc@siol.net, www.pavc.si

ifijETERINA 

m, o. DOBRO

Delovni čas: vsak dan od 7h do 14h in 17h do 18h, sob. od 8h do lih

Ambulanta Ivančna Gorica 
(Ljubljanska cesta) 

Tel.: 01/78-69-766,01/78-77-111

VAŠIM MALIM ŽIVALIM NUDIMO :
• vsa preventivna cepljenja
• zdravljenja 
e sterilizacije, kastracije
• preglede z UZ (pregled na brejost)
• operacije mehkih tkiv
• oskrba in toaleta ran 
e čiščenje zobnega kamna
• diagnostične preiskave, kot so:

- biokemijska preiskava krvi,
- test na mačjo levkozo in mačji aids,
- test na mikrosporijo,
- test na parvovirozo,...

• sredstva za odpravo zunanjih in notranjih zajedalcev

PRODAJA VRHUNSKE HRANE: PRODAJA PRIPOMOČKOV:
• Eukanuba, Hill's, RoyalCanine, lams • ovratnice, povodci, oprsnice

e znamke Rogz;
• krtače, ležišča, blazine, torbe,
• šamponi, igrače, priboljški,...

TELEFONSKE ŠTEVILKE:
01/7877-111 - Ambulanta Ivančna Gorica 
041/626-935 - Gorazd Skubic, dr. vet. med. 
031/692-046 - Aljoša Kolenc, dr. vet. med. 
031/502-367 - Marija Felician, dr. vet. med. 
031/852-436 - Mateja Skubic, dr. vet. med. 
041/327-716 - Dežurna številka

8 Odprta ic navezava s HI 
proti Mirnski dolini...

Anton Maver, župan 
Občine Mokronog-Tre- 
belno: »Vendarle. Ne le 
v svojem imenu, tudi v 
imenu občanov Občine 
Mokronog - Trebelno, se 
zahvaljujem vsem akter
jem, ki so kljub situaciji, v kakršni se je 
znašla država Slovenija, in z njo vred 
njeno gradbeništvo, ohranili dovolj volje, 
vztrajnosti in moči, da je navezava Mirn- 
ske doline na avtocesto končno zgrajena 
in predana svojemu namenu. Za Občine 
Mirna, Šentrupert, Mokronog-Trebelno, 
pa tudi za del Občine Sevnica predstavlja 
ta navezava nova in široka vrata v svet. 
Vsem uporabnikom teh »vrat« - srečno.«

Lepim željam župana Antona Mavra 
se pridružujemo tudi v uredništvu Caj- 
tnga. ted

ŠALA
Tašča med prepirom navrže sna

hi:
- »Pa da boš vedla ... tudi otrok, ki 

ga imaš z mojim sinom, ni mojemu 
sinu čisto nič podoben!!

Snaha pa dvigne krilo in reče:
- Glej, baba smotana. Tole je pi***, 

ne pa kopirni stroj!!!
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FRIZERSKI SALON GLORIA
TREBNJE (TC SPAR): 031/668 355: pon, tor, čet, pet 8-19, sob 8-13. sreda zaprto 
VELIKI GABER: 051/740 438; tor, sre 7-14, čet, pet 13-19, sob 7-13

NAJUGODNEJŠE

CENE
MOŠKIH IN ŽENSKIH FRIZUR

moško striženje od 6,00 do 9,00€ 
striženje, fen frizura z dodatki od 20,50€ do 23,SOC 

barvanje komplet od 32,SOC do 38,SOC

Tradicionalni piknik 
ZŠAM-ovcev, v Šentrupertu 
se ie zbralo preko 80 Hudi
V soboto, 9. septembra 2012, je v Šentrupertu pri prostorih tam
kajšnjega Konjeniškega društva potekalo tradicionalno srečanje 
šoferjev in avtomehanikov iz združenja ZŠAM Trebnje. Če se je lani 
piknika udeležilo okoli 50 članov, je bila tokrat udeležba številčnej
ša, na pikniku bi se naj zbralo preko 80 ZŠAM-ovcev, vključno s par
tnerkami in simpatizerji.

Tudi letos se 
je piknik začel 
ob 15. uri, okoli 
16. ure pa je pri
sotne pozdra
vil predsednik 
ZŠAM Trebnje 
Igor Skol. Sledi
le so družabne 
igre - pikado, 
streljanje z zrač
no puško in kralj 
vseh zabavnih 
iger - zabijanje 
žebljev v čok,

♦ krovstvo in kleparstvo
♦ dobava in montaža strešnih kritin
♦ dobava in montaža fasadnih sistemov
♦ izdelava nosilnih jeklenih konstrukcij
♦ gradbeni inženiring
♦ krivljenje pločevine
♦ plazemski razrez
♦ prevozi
♦ izposoja dvigal

k-

MONT

seveda s koničasto stranjo. Ob glasbi in dobri hrani ter žlahtni kapljici je 
druženje potrajalo do večernih ur, ko so podelili praktične nagrade naj
boljšim in si obljubili, da se drugo leto spet srečajo. Omenimo, da so se 
srečanja udeležili tudi člani Marnove konjenice iz Hudej, takoimenova-
ni Dularjeu haudretje.

Ker je lani srečanje ZŠAM-ovcev potekalo na Debencu, letos pa v Šen
trupertu, gre drugo leto pričakovati srečanje v Mokronogu ali vTrebnjem. 
Predsednik Igor Skol, to funkcijo je prevzel od prejšnjega predsednika 
Pavla Jarca, se je namreč s sprejemom funkcije odločil, da bo tudi sre
čanja prilagodil članom združenja, da ne bodo vsa srečanja v Trebnjem, 
temveč bo le-ta organiziral tako, da bo kar najbolj prav za vse. Pohvalno!

to)

VIDEO (na Cajtng.com): Nekaj utrinkov z najbolj zabavne igre - zabijanja žebljev

mmmmmammmmm tmmmmmmmmmmmuBmmm

KPK ugotovila usirezanie definici
ji korupcije pri izdajanju časopi
sa v Kamniku. Kaj pa Trebnjo?
Komisija za preprečevanje korupcije je danes v sporočilu za javnost 
naznanila, da je senat KPK oz. komisija na svoji seji 2. oktobra spre
jel ugotovitve v postopkih javnega naročanja, konkretno - pri izda
janju mesečnega časopisa.

Komisija je ugotovila, da ravnanje direktorice pri sklepanju posla za 
izdajanje mesečnega časopisa ustreza definiciji korupcije, prav tako pa 
je komisija v zvezi z drugimi ravnanji zaznala povečana korupcijska tve
ganja in ravnanje, ki je v nasprotju

pričakovano integriteto (tudi 
Trebnjem nekateri ne poznajo tega 
izraza).

Več o dogajanju v Kamniku si lah
ko preberete na spletni strani KPK, 
Občina Trebnje pa torej očitno NI

Komu naj sedaj verjamemo 
- Kastelicu, Upravni enoti 

Trebnje, Okrajnemu sodišču ali 
tistim, ki župana večkrat vide
vajo na naslovu Zagorica 2 kot 

pa na Dolenje Ponikve 29?

edina, kjer se dogajajo nečednosti. Je pa Občina Trebnje edina, katero 
vodi pravnomočno obsojeni župan, ki povrhu vsega neko (pa ne - kar 
neko!!) Komisijo za preprečevanje korupcije označuje kot koruptivno 
in pri tem celo - ostane »živ«. Da seveda ne govorimo o številnih drugih 
Kastelčevih grehih, denimo tudi o
tem, da menda sploh ne živi v obči
ni Trebnje, temveč je tu zgolj prija
vljen. A Kastelic si lahko dovoli vse, 
žal tudi to.

Celo tudi pri izdajanju občin
skega glasila je možno delati 
koruptivno. So zato DROT-ovi 
članki v trebanjskem Glasilu 

občanov nezaželjeni?Mimogrede, Upravna enota Treb
nje nam je pred skoraj letom dni 
(22.12.2011), zatrdila (na podlagi
izvedenih dokazov!!!), da ima župan stalno prebivališče v občini Trebnje, 
nam pa številni bralci tedensko pošiljajo namige, da to ne drži. Nenaza
dnje, v arhivu Cajtnga imamo celo dokument Okrajnega sodišča Trebnje 
iz leta 2011, kjer je pri imenu Alojzij Kastelic naveden naslov Zagorica 
2, občina Mirna.

Komu naj sedaj verjamemo - Kastelicu, Upravni enoti Trebnje, Okraj
nemu sodišču ali tistim, ki župana večkrat videvajo na naslovu Zagorica 
2 kot pa na Dolenje Ponikve 29?

Trebnje, Trebnje,... (gs)



Andrej Jamšek s.p.

Glavna cesta 37, Mirna 
07/34-34-290,041/844-488 
DELOVNI ČAS: 
pon - pet 7-18h, sob 7-13h

* pijače II, kvalitete občutno cenejše
* popust pri nakupu večjih količin za 

razne prireditve, zabave, ...
* vode z okusi zelo ugodno

Nove
funkcionalne 
vode z dodatki

D6BS d.d. je 11. oktobra 2012 
predal prometu cestno 
navezavo na Mirnsko dolino
DARS d.d. je 11. oktobra 2012 okoli 11. ure za promet odprl tako 
imenovano cestno navezavo na Mirnsko dolino, ki sodi pod okrilje 
že dokončanega dolenjskega avtocestnega odseka Pluska-Ponikve. 
Omenjeno cesto bosta sicer upravljali oziroma vzdrževali Direkcija 
RS za ceste in Občina Trebnje.

Pogodbena vrednost del zaključevanja navezave Mirnske doline na 
avtocesto, ki jo je opravil CGP d.d., je 3,2 milijona evrov, k temu pa je po
trebno prišteti še 3,8 milijona evrov opravljenih del po prvotnih pogodbi 
z j.V. (joint-venture, skupni nastop) SCT d.d. kot vodilni partner in CPM 
d.d. kot partner, ki jo je DARS d.d. v letu 2011 zaradi insolventnosti izva-

—| jalca moral prekini
ti, unovčiti bančno 
garancijo za dobro 
izvedbo pogodbe
nih obveznosti in 
po vnovičnem po
stopku javnega na
ročanja sredi marca 
letos izbrati novega 
izvajalca, omenjeno 
novomeško gradbe
no podjetje.

Dela na zaključe
vanju Mirnske do

line so med drugim zaobjela dokončanje del na viaduktu (robni venci, 
vozišče, zasip, oprema itd.), nadvozu (vozišče, oprema itd.), dokončanje 
zemeljskih del, voziščne konstrukcije, horizontalne in vertikalne signa
lizacije na deviacijah, krožišču na HI, izvedbo asfalta na krožišču pri 
trgovskem centru (Mercator) ter dokončanje prestavitve komunalno - 
energetskih vodov. Za dokončanje vseh del je bilo potrebno izvesti tudi 
več preusmeritev prometa.

V okviru celotnega projekta 
cestne navezave na Mirnsko 
dolino so bili med drugim izve
deni:
• viadukt dolžine 177 m, s ko
lesarsko stezo in hodnikom za 
pešce - izvennivojsko križanje 
železniške proge Trebnje-Sev- 
nica in Ljubljana-Novo mesto 
ter Temenice;
• nadvoz dolžine 94,15 m z 
obojestranskim pločnikom - 
izvennivojsko križanje železni-

- r ■£$( m

ZAKLJUČNA GRADBENA DELA - PREVOZI

GRADAAGNIČ
Peter Agnič s.p. 
Majcnova 4, Trebnje 
Tel: 07/ 30 44 75Z, 
Gsm: 041618 975

ZAKLJUČNA GRADBENA DELA
• vroče akcijske cene za strojne omete ter fasade
• izvajamo tudi pleskarska dela, tlake, vse vrste oblog
• nudimo izvedbo na višini z delovno košaro 24m * •

ške proge Trebnje-Sev- 
nica;
• podporni zid dolžine 
63 m ob deviaciji 1-9 in 
armirana zemljina v dol
žini 26 m;
• deviacije regionalnih 
in lokalnih cest v skupni 
dolžini 1,7 km;
• hodniki za pešce v dol
žini približno 1,6 km (ob 
deviaciji 1-8 enostranski,

ob deviaciji 1-9,1-10,1-11 dvostranski);
• dve avtobusni postajališči;
• ureditev dveh krožišč in
• javna razsvetljava.

Kakor omenjeno, sta direkcija in občina sklenili dogovor, s ka
terim sta prevzeli vsaka svoj del cestne navezave v upravljanje 
in vzdrževanje. Potem ko je bil prejšnji teden opravljen tehnični 
pregled izvedenih del in odpravljene pomanjkljivosti, ugotovlje
ne na pregledu, je DARS d.d. na ministrstvo za infrastrukturo in 
prostor posredoval vlogo za izdajo odločbe o poskusnem obra
tovanju. DARS d.d. je odločbo prejel 11.10.2012 in je še isti dan 
cesto predal prometu.

onipier
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V Šentrupertu na redni seji 
občinskemu svetu predstavili OPN
ŠENTRUPERT, 12. oktober 2012 - Člani in članice Občinskega sveta Občine 
Šentrupert so se na včerajšnji 17. redni seji seznanili z novim občinskim pro
storskim načrtom (OPN). Pred zaključkom 30-dnevne javne razgrnitve bo pri
hodnji četrtek, 18. oktobra 2012, ob 18. uri še javna obravnava v mansardi 
Osnovne šole dr. Pavla Lunačka Šentrupert.

Občinska uprava se je odločila, da OPN na posebni seji predstavi tudi članom in 
članicama občinskega sveta. „Zdelo se nam je primerno, da oni dobijo še posebej po
globljeno informacijo o tem, kaj občinski prostorski načrt predstavlja, tako da bodo 
lahko tudi sami med občani podali te ugotovitve. Načeloma so tudi oni tisti, na katere 
se občani obračajo, in se nam zdi prav, da so temu primerno tudi bolj informirani," 
razloge za včerajšnjo razpravo o OPN na 17. redni seji pojasnjuje višji svetovalec za 
okolje in prostor na občinski upravi Občine Šentrupert, dr. Iztok Kovačič.

Občani so javno razgrnitev sprejeli in iščejo informacije o novem OPN tako po 
spletu, prek informacijskega sistema PISO, kot tudi osebno na občini - med uradni
mi urami ob ponedeljkih, sredah in petkih. Kot je pojasnil dr. Kovačič, jih zanima 
predvsem, ali je njihova parcela postala zazidljiva, kar nekaj pobud pa je že bilo tudi 
za spremembo namembnosti iz zazidljive nazaj v kmetijsko zemljišče. Slednje je pred
vsem s strani Ministrstva za kmetijsko in okolje RS vedno zaželena sprememba.

Občinski svet Občine Šentrupert je včeraj za predstavnika Občine Šentrupert v
volilno telo 14. volilne enote za 
izvolitev člana državnega sveta 
izvolil Franca Bartolja, za kan
didata za člana državnega sveta 
pa Ruperta Goleta. Poleg tega 
so potrdili tudi dokument iden
tifikacijskega projekta »Čistilna 
naprava Dob", s katerim rešujejo 
problem odvajanja in čiščenja 
odpadnih voda na Dobu. Nalož
ba - izgradnja čistilne naprave 
za 1000 populacijskih enot in 
vseh potrebnih vodov - je oce
njena na 720 tisoč evrov. (pk)

DOBRNIČ, 03.10.2012 - V Dobrniču so predali namenu 
novo sončno elektrarno na strehi tamkajšnje prenovlje
ne podružnične osnovne šole. Vodilno podjetje za sončne 
elektrarne, Bisol Group iz Prebolda, je financiralo in v 
letu 2011 inštaliralo to sončno elektrarno, ki ima moč 44 
kilovatov (kW).

Sončna elektrarna je sestavljena iz 178 polikristalnih fo- 
tonapetostnih modulov. Taka sončna elektrarna v našem 
geografskem pasu letno proizvede preko 48 megavatnih 
ur (mWh) električne energije. Važno je tudi to, da bo glede 
ekološke čistosti elektrarna prihranila okoli 30 ton izpustov 
nevarnih toplogrednih plinov v ozračje. Direktor prodaje v 
družbi BISOL Group Marko Burnik je predstavil način delo
vanja te elektrarne, njeno moč in ekološko vrednost ter javno 
spodbudil ljudi, da naj vlagajo sredstva in površine na svojih 
strehah v ekološke sončne elektrarne.

Dejstvo je, da je Občina Trebnje dala streho te šole družbi 
Bisol le v najem. Obsojeni Kastelic pa bi rad prikazal, kot da 
je to investicija občine Trebnje. Zanimivo, na otvoritvi elek
trarne ga ni bilo. V prejšnjem mandatu je prav Kastelic pred 
občinski svet privlekel nesprejemljiv projekt prenove te šole, 
v kateri bi še kar naprej ogrevali s kurilnim oljem (nafto). 
Tako bi podpirali Arabce in onesnaževali naše okolje. 0 sonč
ni elektrarni in lesni biomasi pa ne duha ne sluha. Opozici
ja (DROT, DeSUS...) in NDK so bili PROTI takemu projektu. 
Odločno PROTI je bil tudi takratni podžupan in občinski sve
tnik Jože Povšič (NDK). Po seji pa je bil Povšič s strani ultra 
desničarjev (Pavlin) deležen politične kritike, češ, da s tem 
podpira »ta rdeče«. Povšič pa je jasno povedal, da ne podpira 
»ta rdeče« ampak zahteva za to šolo sončno energijo in lesno 
biomaso kot ekološko sprejemljive vire! No, danes ima šola v 
Dobrniču oboje: sončno elektrarno in avtomatsko kurilnico 
na lesno biomaso! rime Pov-šif / nias Tn-hnjp)
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Zastrupitve 
pri živalih
V vsakdanjem življenju nas ob
kroža nepregledna množica 
strupenih snovi. Nekatere po
znamo in se jim izogibamo, za 
nekatere sploh ne slutimo, da so 
škodljive, spet tretje pa so nam, 
ljudem, nenevarne, ogrožajo pa 
naše štirinožne prijatelje.

Psi in mačke so zelo radovedni 
in pogosto pojedo stvari, ki jim 
škodijo. Znaki zastrupitve lahko 
nastopijo kmalu po zaužitju, lahko 
pa šele dneve, tedne, v nekaterih 
redkih primerih celo leta po tem, 
ko se je žival prvič srečala s stru
pom. Znaki zastrupitve so odvisni 
od strupa in so ponavadi nespeci
fični, zato je točno diagnozo težko 
postaviti, razen če je lastnik žival 
opazil pri zaužitju strupene snovi.

V primeru, da opazimo, kako 
je naš ljubljenček vzel strupeno 
snov v usta ali se mu je le-ta po
lila po koži ali sluznici, moramo 
strupeno snov takoj začeti izpirati 
s telesa s tekočo vodo in nemudo
ma poiskati pomoč veterinarja. 
Če je žival strup zaužila in je od 
tega minilo manj kot dve uri, bo 
veterinar poskusil izzvati bruha
nje. Če je možno, s seboj prinesite 
embalažo strupene snovi, ker bo 
to veterinarju pomagalo pri izbiri 
ustreznega zdravljenja. Če je vaša 
žival pogoltnila sumljivo substan
co, vendar trenutno ne kaže zna
kov zastrupitve, ne čakajte, ampak

ukrepajte takoj.
Zastrupitev s stru

pom za glodavce je ena 
najpogostejših zastru
pitev. Ti strupi prepre
čujejo strjevanje krvi, 
znaki zastrupitve se 
običajno pokažejo v 
nekaj dneh, včasih šele 
po enem tednu, lahko 
pa tudi kasneje. Žival je potrta in 
slabotna, značilne so zelo blede 
sluznice, pogosto pa se opazi tudi 
črno blato, krvav urin ter tudi kr
vavitve na drugih delih telesa, npr. 
dlesnih. Zoper to zastrupitev ob
staja specifičen protistrup, vendar 
je potrebno ukrepati dovolj zgo
daj, da je zdravljenje uspešno.

Precej pogosta je tudi zastrupi
tev z organofosfornimi spojinami, 
npr. strupom za polže. Po zaužitju 
lahko klinični znaki nastopijo že 
v nekaj minutah. Značilna je sla
bost, slinjenje, bruhanje, tresenje 
in krči. Tudi zoper to zastrupitev 
obstaja protistrup, žal pa je zdra
vljenje pogosto, kljub hitremu 
ukrepanju, neuspešno.

Antifriz oziroma etilen glikol je 
sladkega okusa in ga živali rade 
poližejo. Klinični znaki se lahko 
pokažejo zelo hitro po zaužitju. 
Značilni so živčni znaki in bru
hanje. Včasih pride do začasnega 
izboljšanja, ki mu kmalu sledi po
novno poslabšanje, odpoved led
vic in smrt.

Zastrupitev s svincem je pogo
stejša pri starejših živalih, saj se ta 
kovina navadno počasi akumulira

OGLASNO SPOROČILO

J&nep
'veterinarska ambulanta

mag. Iztok Rep, dr. vet. med.: 051 616 703 
Alenka Štirn, dr. vet. med.: 031 696 073 
Aleš Koncilja, dr. vet. med.: 031 306 558 

DEŽURSTVO (24 ur/dan): 051 616 703

PON-PET: 8-10 in 14-16 | SOB: 7-9
Telefon/faks: 07 348 1000 | E-mail: veterina.rep@siol.net

v organizmu, da doseže toksično 
koncentracijo. Možne pa so tudi 
hitrejše, bolj akutne zastrupitve.
Vir svinca je lahko starejša bar
va, nekateri pesticidi, baterijski 
vložki in akumulatorji, posledica 
je vnetje želodčne in črevesne slu
znice, pojavijo se lahko znaki živč
nih motenj.

Kot je bilo že omenjeno, so ne
katere snovi ljudem v normalnih 
količinah nenevarne, našim lju
bljenčkom pa lahko povzročajo 
hude težave. Številna "človeška" 
hrana ni primerna za nekatere 
živali. Čokolada npr. vsebuje alka
loid teobromin, ki ga psi in mačke 
presnavljajo dosti počasneje kot 
ljudje, kar lahko privede do za
strupitve, ki se kaže z upočasnje
nim bitjem srca, razdražljivostjo 
in krči, konča pa se lahko celo s 
smrtjo. Tudi zdravila namenjena 
ljudem ni priporočljivo uporablja
ti pri hišnih ljubljenčkih brez po
sveta z veterinarjem. Paracetamol 
(Lekadol, Daleron) se uporablja 
pri ljudeh za lajšanje bolečine in 
povišane telesne temperature, za 
mačke pa so že majhne doze tega 
zdravila smrtne, saj jim za raz

gradnjo paracetamola 
manjka določen encim.

Tudi pri ostalih do
mačih živalih: govedu, 
konjih, drobnici, pra
šičih, perutnini lahko 
pride do zastrupitev. 
Pri slednjih je največ
krat vzrok zastrupitve 
pokvarjena krma, saj je 

zaradi načina reje njihovo gibanje 
omejeno (izjema je paša) in tako le 
stežka prihajajo v stik s strupeni
mi snovmi iz okolja.

Do zastrupitev pride lahko zara
di nepravilne priprave in skladi
ščenja krme. Takšna krma, zlasti 
silaža, žitarice ter briketi, je naj
večkrat onesnažena s plesnimi in 
mikroorganizmi, oziroma z njiho
vimi strupi, ki jih le-ti izločajo.

Bolezenski znaki, ki jih povzro
či zastrupljena krma s primesmi 
škodljivih plesni, kvasovk, gliv, 
bakterij ali strupenih rastlin, so 
naslednji: neješčnost, slinjenje, 
zvrgavanje, napenjanje, vnetje 
želodčne in črevesne sluznice, ki 
se kaže kot driska, okvare ledvic, 
mehurja, jeter, presnovne, hormo
nalne in živčne motnje, pogin.

Rejcem živali svetujemo, da so 
pozorni na to kaj živali zaužijejo v 
naravi, kakšno hrano jim dajemo 
in da ob pojavu znakov ali sumu 
zastrupitve poiščejo veterinarsko 
pomoč ali nasvet.

Maggie po treh tednih 
iskanja končno doma!

V četrtek, 4.10.2012, smo zjutraj 
prejeli klic iz veterinarske posta
je v Brestanici.

Prijazna gospa Marjeta Artnik 
naj bi Maggie opazila, kako izgu
bljeno tava naokoli, zato jo je od
peljala k sebi domov in jo nahra
nila, ter naslednji dan odpeljala 
na bližnjo veterinarsko postajo, 
kjer so jo lepo sprejeli in pregle
dali, če je čipirana. Tako smo Ma
ggie USPEŠNO našli. Zahvaljujoč 
prijaznim ljudem, ki jim ni vsee
no za živali, ki zgubljeno tavajo 
naokoli!!!

Zahvaljujemo se za VSE klice in informacije, ki smo jih prejeli, 
ter za vso pomoč pri iskanju, zahvaljujemo se VSEM medijem, ki 
so objavili novico o izginotju. Le tako smo lahko prišli do sreč- l 
nega konca.

Še enkrat najlepša hvala VSEM, še posebej gospe Marjeti in 
Veterinarski postaji Brestanica.

Elvira Žagar, Mirna

Spomnimo, Maggie se je izgubila dalj njega 14. septembra 
na Mirni. Gre za štiriletno mešanko med rottvveilerjem in 
bernskim planšarjem. Na srečo se je avantura z Maggie sreč
no končala, pa čeprav je tavala v kar 40 km oddaljenem kraju. 
Maggie, dobrodošla spet doma! to)

Jasna Kranjc s.p.

Kompletna nega 
za vašega psa:

• kopanje
• razčesavanje in 

odstranjevanje vozlov
• striženje ali tarnanje
t krajšanje krempeljckov in 

nega blazinic
«praznjenje paranalnih žlez 

nega ušes

POKLIČITE NAS NA 
040122 004

Pasji salon Ajša,
Tomšičeva ulica 4, Trebnje 
Tel.: 040 122 004 
www.pasjisalonajsa.com

TUDI VAŠKI
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BIOLOŠKE ČISTILNE NAPRAVE

MODRA ŠTEVILKAZBIRALNIKI DEŽEVNICE 

BETONSKE CEVI VEČJIH PREMEROV

TIMS Robert Lovše s.p., Šentrupert 69, ŠENTRUPERT 
Tel.: 031 788 032 • www.tims.si
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I javnim vodovodom do 
kakovostne in konstantne 
oskrbe s pitno vodo
ŠKRLJEVO, 11. september 2012 - V naselju Škrljevo, nedaleč od Šen
truperta, bodo v teh dneh prebivalci dobili kakovostno pitno vodo. 
Do konca leta naj bi bil končan tudi gravitacijski kanalizacijski sis
tem z brezenergijske^čistilno napravo.

Prejšnji, vaški vodovodni sistem, je občanom zagotavljal zdravstveno 
neustrezno vodo, prav tako je v sušnih obdobjih vode pogosto zmanj
kalo, zato je občina že lani zgradila nov vod do naselja Škrlj evo. Nato so

Možakar gre k zdravniku, da si naredi HIV test. Izpolni vprašalnik in 
da kri. Čez nekaj dni pride po rezultate. Možakar: No, g. doktor, kakšni 
so moji rezultati? Doktor: Imam za vas slabo novico, testi so pozitivni. 
Možakar je v šoku in želi vedeti, če resnično ne obstaja zdravilo, ki bi 
ga pozdravilo. Doktor: Tu navajate, da ste homoseksualec? Možakar: 
Ja, res je. Doktor: No, to je bilo pričakovati. Ampak imam za vas pomoč. 
Vzemite 2 litra mleka, pustite ga 2 dni na soncu in ga potem spijte 
skupaj s 3 pokvarjenimi jajci, 2 kg pokvarjenega zelja in poplaknite z 
litrom kefirja. To delajte 20 dni zaporedoma in velika verjetnost je, da 
ostanete živi!!! Možakar se zahvali in pohiti domov, da bi si pripravil 
»zdravilo«. Sestra: Doktor, zakaj mu niste povedali resnice, da „„ 
so testi negativni? Doktor: Da bo vedel, zakaj se uporablja rit. 1vz

Svetniki, ki so pod komando 
Kastelica, podpirajo njegova 
nezakonita in kazniva dejanja
Na 13. redni seji je med drugim svetnik DSD Gregor Kaplan še dru
gič poskusil razpravljati o pravnomočni obsodbi župana Alojzija Ka
stelica, bil pa je tudi predlagatelj te točke dnevnega reda.

Med drugim je predlagal, da Občinski svet sprejme sklepa, in sicer da 
»Občinski svet Občine Trebnje obsoja vsa nezakonita in kazniva dejanja žu
pana Alojzija Kastelica« in da »Občinski svet poziva župana k odstopu«.

Svetniki sklepa niso sprejeli, saj so Kastelčevi svetniki (Perpar, Kor
bar, Candellari, Briljeva, Jarčeva, Mlakar, Hočevar, Jevnikar, Cudro- 
va, Pepelnakova, Koncilja in Kozlevčar) preglasovali svetnike opozicije 
(prvi predlog 8 za in 10 proti, drugi 4 za in 12 proti). S tem so ljudem oz. 
volivcem dali jasno in glasno vedeti, da podpirajo nezakonita in kazniva 
dejanja župana.

Žalostno pri vsem tem je, da vse to dopušča slovenska država, nenaza
dnje pa tudi - če je že županu in njegovim svetnikom vseeno za ljudi in 
vsem nam ljubo občino, naj se vsaj ne posmehujejo iz slovenskega sod
stva ... (gsj

IZJAVA MESECA: Alojzij Kastelic: »Iskreno in s srcem delam, kar delam, in 
mandat bom opravil do konca, razen če me ubijete«. (Oddelajte, g. župan, 
toda ne goljufajte več, ne delajte nam škode in sramote!)

na občini pridobili še vso potrebno dokumentacijo za hišne priključke in 
prebivalce seznanili s prednostmi, ki jih prinašata javni vodovod in kana
lizacijski sistem, ki ga občina gradi hkrati. Kot prvi v občini bodo tako v 
naselju dobili poseben, gravitacijski kanalizacijski sistem, ki se bo zaklju
čil z brezenergijsko čistilno napravo. Analize so pokazale, da je takšen 
način odvajanja in čiščenja odpadne komunalne vode smiseln za zaselke 
z najmanj pet gospodinjstvi.

„Odziv domačinov 
je zelo pozitiven, ker 
tudi sami vidijo iz re
zultatov analiz, da je 
voda res neustrezna.
Za polaganje kanali
zacijskega voda smo 
se odločili predvsem 
iz vidika smotrnosti, 
da se opravljajo ze
meljska dela skupaj z 
izgradnjo vodovoda.
Pred samo izgradnjo smo imeli kar nekaj sestankov s krajani Škrljevega, 
tako da se jim je do potankosti razložilo, kaj to pomeni za sama gospo
dinjstva. Trudimo se, da bi bili projekti cenovno ugodni za odjemalce, se 
pravi za občane, hkrati pa tudi za investitorja, občino - v tem primeru - kot 
teto," pojasnjuje strokovni sodelavec Občine Šentrupert Franc Judež.

V naselju Škrljevo so se že začela pripravljalna dela za 15 hišnih pri
ključkov, ki naj bi bili dokončani še pred koncem meseca, če bo vreme de
lom na terenu naklonjeno. Cena priključka je v domeni Javnega podjetja 
Komunala Trebnje kot bodočega upravljalca vodovoda. Vzporedno gra
jeni kanalizacijski sistem s čistilno napravo pa naj bi bil dokončan konec 
leta. Naložba v vodvodni in kanalizacijski sistem je ocenjena na 70 tisoč e
vrov. tek)

ARSTVO
Borut Antonič s.p. 
Dolenja vas i, Velika Loka
07/348-92-24,041/748-495

PtTSKRSFFE- f

• brušenje,lakiranje ali oljenje parketa
• nabava in polaganje masivnega parketa 
■ nabava in polaganje gotovih parketov 
> nabava in polaganje PVC podov
• velika izbira gotovih parketov
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Gospodarska vozila Avto Slak TREBNJE

Obrtniška ulica 51
07 3481 481

www.avtoslak.si

Golf. Das Aulo.

MOŽNA NAROČI LA
V predprodaji, ki traja do 18.11. 2012, vam nudimo posebno ugodnost 
navigacijski sistem Discover Media* za samo 199 EUR.

Emisije C02: 99-129 g/km. Kombinirana poraba goriva: 3,6-5,2 1/lOOkm.
•Navigacijski sistem Discover Media v vrednosti 733 EUR poleg navigacije vključuje tudi 5,8" barvni zaslon 
občutljiv na dotik, napravo za prostoročno telefoniranje Bluetooth, multimedijski vmesnik USB in AUX-IN...
Ponudba velja za modele Comfort line in Highline. Slika je simbolna.

EŠBČ1
----- PODALJŠANO JAMSTVO ZA S. IN 4. UTO ----- Dos Auto.



AMD TREBNJE, TRUBARJEVA 2, TREBNJE; 07/30 44 993,031 304 616

IZKORISTITE UGODNOSTI. KATERE VAM PONUJAMO:
• RAČUNALNIŠKO OPREMLJENA UČILNICA
■ SODOBNA VOZILA S KLIMO ■ j ■»■n pum m.
■ IZKUŠENI UČITELJI VOŽNJE

ŠE NAPREJ SE BOMO TRUDILI, DA BOSTE Z NAŠIM DELOM ZADOVOLJNI!

Zavarovalniško zastopanje

LEON ROJC s.p.

ŽIVLJENJSKO 
ZAVAROVANJE ZA 
VEČJO SOCIALNO 

VARNOST,,

VELIKO RAZLOGOV JE, DA 
TO STORIMO ŽE||«£I^.

NE ČAKAJMO, BODIMO
PRIPRAVLJENI

leonrojc@gmail.com ali 041 744 026

Spet nezadovoljstvo 
nad delom Glasila, 
DROT-a ne objavljajo 
niti proti plačilu
Takoj po izidu septembrske številke Glasila 
občanov (GO), so v DROT-u na uredništvo 
občinskega glasila naslovili nekaj vprašanj, 
povezanih z neobjavo njihovega članka. Na 
uredništvo GO so se z vprašanji obrnili kot 
svetniki v OS, ki je sprejel Odlok o izdajanju 
GO in kot sopodpisniki na skupnem sporoči
lu svetnikov, v imenu društva, ki je želelo v 
GO obvestiti občane o svojih aktivnostih in 
kot občani, ki jim je GO namenjeno in ki ga 
kot davkoplačevalci tudi financirajo.

V nadaljevanju v DROT-u navajajo, da je, tako 
kot je to zapisano v 2. členu Odloka o izdajanju 
občinskega glasila Glasilo občanov, temeljni cilj 
in naloga glasila obveščanje predvsem občanov 
občine Trebnje o vseh pomembnih procesih in 
dogodkih v občini, v glasilu da pa se lahko proti

plačilu objavijo tudi oglasna sporočila, katerih 
pa ne sme biti več kot 20% obsega glasila.

Nerazumljive odločitve uredništva
Uredništvo GO zato sprašujejo, zakaj, kljub 

temu, da so jih poslali pravočasno in da je ure
dnica potrdila prejem (na njeno zahtevo so 
članka tudi skrajšali), niso objavili vabila za 
vpis na šolo klasičnega baleta ter prispevek o 
izletu otrok Dan morskih zakladov in radosti. V 
DROT-u hkrati sprašujejo, zakaj ni bil v GO ob
javljen prispevek, za katerega menijo, da je po
memben za vse občane in občanke, o sporočilu 
Komisije za preprečevanje korupcije, kot tudi 
ne o dogajanju v Občinskem svetu.

Še posebej moteče bi naj bilo med drugim tudi 
to, da so uredništvo GO opozorili, da so članke, 
v kolikor ni prostora za brezplačno objavo, pri
pravljeni plačati, a očitno tudi to ni šlo »skozi«.

Podrobnejšo obrazložitev DROT-a oz. njihovo 
konstruktivno razmišljanje, kot so zapisali, naj
dete v priponki, mi pa ob vsem tem le dodajmo, 
da so se v GO še enkrat več izkazali, pa naj še 
toliko trdijo, da ni res, za pristranski časopis.

Če so bile nekoč »sulice« usmerjene v Cajtng, 
kot da je pristranski (pa ne rečemo niti da je, 
niti da ni, je pa vseeno pošten do vseh, ki želijo 
podati svoje mnenje), lahko tokrat še enkrat več 
ponosno zatrdimo, da smo vedno prijazno po
vabili k sodelovanju vse (in tudi objavili njih 
odgovore, mnenja, članke), česar pa za GO oči
tno ni moč trditi.

Preprosto kot pasulj...
Poglejmo realno, brez ovinkarjenja - zakaj v 

GO niso objavili DROT-ovih člankov? Zato, ker bi 
le-ti škodili županu Kastelicu. Tudi nič hudega

sluteče vabilo za vpis k baletu je v škodo Kaste
licu, ker se (očitno) v Trebnjem ne sme delati 
nič, če se tega ni spomnil on. In zakaj je želel 
D ROT preko GO seznaniti bralce o katastrofal
nem dogajanju v občini? Zato, ker je GO še edini 
medij, katerega ima Kastelic pod komando in 
preko katerega zavaja ljudi s svojimi lažmi. 
Preprosto kot pasulj... (v kolikor dobimo odgo
vor uredništva GO, ga bomo seveda objavili!!)

Vsemogočni, prosimo te, poruši diktaturo Ka
stelica in vrni demokracijo v Trebnje!! tgsj

Na Cajtng.com: Celoten dopis DROT-a, kjer navajajo 
še številne druge nerazumljive odločitve uredništva

KRATKE NOVIČKI
30. SEPT. 2012 - Ob 8.00 je na avtocesti 

Ljubljana - Novo mesto pri naselju Bič oseb
no vozilo zapeljalo s cestišča, pri čemer se je 
prevrnilo na bok. V nesreči se je ena oseba 
poškodovala. Gasilci PGD Trebnje so zava
rovali kraj dogodka, odklopili akumulator 
na vozilu in nudili pomoč reševalcem NMP 
Trebnje, ki so poškodovano osebo oskrbeli 
in prepeljali v SB Novo mesto.

12. OKT. 2012 - Ob 6.14 je na avtocesti 
Ljubljana - Novo mesto pri kraju Bič osebno 
vozilo trčilo v odbojno ograjo. Gasilci PGD 
Trebnje so izvedli protipožarno varovanje, 
razsvetlili kraj dogodka, odklopili akumula
tor, počistili cestišče ter pomagali ekipi NMP 
ZD Trebnje. V nesreči sta bili dve osebi po
škodovani.

13. OKT. 2012 - Ob 8.40 je v Dobravi pri 
Dobrniču gorel električni drog. Gasilci PGD 
Dobrnič so požar na drogu pogasili. rRRCO)
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GALAKSIJA
restavracija*bowling»kavarna*slaščičarna*hotel

Galaksija Trebnje d.o.o. I Podjetniška ulica 13, SI-8210 Trebnje
Restavracija: 07 30 45 934 I Bowling:07 30 45 936 (rezervacije vsak dan po 14 uri)
Recepcija: 07 30 45 933 I Fax: 07 30 45 932 I info@galaksijatrebnje.si I www.galaksijatrebnje.si

Pripravljamo pogostitve za:
♦ POROKE ♦ BIRME
♦ MATURANTSKE PLESE ♦ ROJSTNODNEVNE ZABAVE
♦ KRST ♦ DRUŽABNE DOGODKE
♦ OBHAJILA ♦ POSLOVNE DOGODKE

♦ Martinovanje

* Izdelujemo torte

PO NAROČILU ZA 

RAZLIČNE PRILOŽNOSTI

«.

Vsak petek in soboto 
V DECEMBRU BOMO 

ORGANIZIRALI 
PREDNOVOLETNE ZABAVE 

Z VEČERJO IN 
ŽIVO GLASBO ZA PLES!

* Vabueni na bovvling * Ker se bliža čas

MARTINOVANJA, BOMO V TEM 

ČASU POPESTRILI JEDILNIK 

Z MARTINOVO POJEDINO

* - Malice

- Nedeuska kosila 

(vsako nedeuo na

RAZPOLAGO VEČ VRST 

KOSIL)

■Jedi po naročilu

* Dobrote domače 

slaščičarne:

- DNEVNO NA VOUO 

TORTICE RAZLIČNIH 

OKUSOV

- Pravi kremni

SLADOLEDI RAZLIČNIH 

OKUSOV

* Prenočišča:

28 VEČPOSTEUNIH SOB

DELOVNI CAS BOVVLINGA:
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Izdelava PVC oken in vrat

UDOMA D.O.O.

Belšinja vas 3, Trebnje • Tel.: 07 3466 166 
Gsm: 031 704 351, 031 704 352 

Splet: www.udoma.si • E-pošta: udoma@siol.net

PROFILI ALUPLAST:- IDEAL 4000

aluplast - IDEAL 8000

Naša vizpso zadovoljni kupci zaradi 
kvalitetnih izdelkov, hitrih dobavnih rokov, 

strokovnosti in natančnosti!

Po vaših željah z našo izdelavo in montažo!

Na državnem tekmovanju v 
Postojni izmed nrostovoljnih 
gasilcev pred Trebanjci samo 
Kočevarji
V soboto, 15. 9. 2012, se je v organizaciji PGD Postojna odvijalo že 
tretje tekmovanje tehničnega reševanja ob prometni nesreči. Tek
movanja se je udeležilo 13 ekip iz celotne Slovenije, prostovoljno 
gasilsko društvo Trebnje pa se je tekmovanja udeležilo z ekipo še
stih tekmovalcev. Naše barve so zastopali Lovro Hren, Urban Hren, 
Urban Gabrijel, Jernej Marolt, Boštjan Rogelj in Jure Zupančič, na 
koncu pa so zasedli odlično 5. mesto.

Naloga gasilcev na tekmovanju...
»Vse ekipe so imele enako nalogo, ki je bila časovno omejena na 20 minut. 

Pri reševanju so se morali upoštevati operativni postopki za posredova
nje v prometni nesreči. Vodja ekipe je moral opraviti ogled in vzpostaviti 
kontakt s ponesrečencem. Pomembna točka je bila stabilizacija vozila na 
boku, saj se vozilo med samim reševanjem ne sme premikati, da ne bi pri
šlo do dodatnih poškodb ponesrečenca. Ko je 
bilo vozilo stabilizirano, je skozi prtljažnik 
v vozilo vstopil gasilec, kije z zadnje strani 
pridrževal glavo in ponesrečenca zaščitil z 
odejo. Za tem so ostali gasilci odstranili ste
kla, namestili vratno opornico ponesrečencu, 
namestili preko volana zaščito za nesprože- 
no zračno vrečo in zagotovili protipožarno 
varovanje. S hidravličnim reševalnim orod
jem se je odstranilo pokrov motorja in tako 
omogočilo odklop akumulatorja. Prostor za 
iznos poškodovanca se je zagotovilo z zavi- 
hanjem strehe vozila navzdol. Za ta poseg je 
bilo potrebno s hidravličnimi škarjami od
rezati stebričke na zgornji strani vozila, ter

Izbira pravega računovodskega 
servisa je lahko vaša 
najpomembnejša odločitev!
• Ponujamo vam objektiven pogled

na vaše poslovanje in svetujemo tf k j 
korake za njegovo izboljšanje. 'A. I N

• Prenos računovodstva je enostaven in 
možen kadarkoli med letom.

KERFIhT EflasEameJ
Irena - 031 337 940FINANČNI INŽENIRING

Trebnje, Studenec 32
PE Novo mesto, Kolodvorska 4 www.kerfin.eu I info@kerfin.eu

in pristali takoj za poklic- 
um easilsKimUehotami in prostovoljno iz Kočevja. Bravo!

Dušan Skerbiš: Bolje nam je, kot 
nam je bilo v skupni občini, kljub 
zmanjšanju finančnih sredstev
MIRNA, 26. SEPT. 2012 - Natanko tri leta po zeleni luči v državnem 
zboru so se na svoji 15. redni seji sešli člani in članice Občinskega 
sveta Občine Mirna.

25. septembra 2009 je državni zbor prižgal 
zeleno luč za izvedbo referenduma o tem, ali 
si Mirnčani želijo ostati del Občine Trebnje 
ali pa stopiti na samostojno pot. Ob skoraj 
70-odstotni volilni udeležbi na referendu
mu 8. novembra se je za samostojno občino 
odločilo skoraj 90 odstotkov Mirnčanov. Od
ločitev je bila prava, je tudi danes prepričan 
župan Dušan Skerbiš, ki poudarja pred

vsem premik pri možnostih gradnje na Mirni: »Dejstvo je, da je občina še 
v začetni fazi ustanavljanja vseh odlokov, vseh pravil in pa seveda priprave 
projektov, ki jih delamo, da bomo lahko kandidirali na različnih razpisih. 
Lahko pa rečemo, da nam je bolje, kot nam je bilo v skupni občini, kljub 
zmanjšanju finančnih sredstev, saj se pripravlja prodaja parcel na Rojah in 
pa tudi vse, kar je potrebno za obrtno-poslovno cono pod Radovnico.«

Sklepe s seje občinskega sveta si lahko preberete na Cajtng.com. tpkj

izvesti dva razbremenilna reza v streho. Poškodovanec je imel še ukleščene 
noge, zato se je s hidravličnim cilindrom odmaknilo volan in armaturo od 
poškodovanca. Pogoj za uspešen odmik je bila razdalja vsaj 20 cm opravlje
nega odmika, ekipa PGD Trebnje pa je zagotovila 23 cm odmika, kar je bilo 
še več, kot je bilo potrebno. Poškodovanca se je nato s pomočjo zajemalnih 
nosil izneslo iz vozila na določeno točko«, je potek celotne naloge strokov
no opisal poveljnik PGD Tebnje Lovro Hren, nato pa še dodal, da je ekipa 
PGD Trebnje za izvršitev te naloge potrebovala 11 minut in 5 sekund.

Z upoštevanjem dodatnih točk za dobro delo se je ekipi za končni rezul
tat upošteval rezultat 4 minute in 54 sekund, kar je zadoščalo za odlično 
5. mesto. Pred Trebanjci so bile le ekipe poklicnih gasilcev iz Maribora,

Ljubljane, in prostovoljnega gasilskega 
društvo Kočevje. Prvo mesto je dosegla 
ekipa Poklicne gasilske enote Nova Gori
ca.

Udeležba na tekmovanju in priprave so 
bile za gasilce PGD Trebnje zelo koristne, 
saj so se usposabljali za postopke, katerih 
hitrost je v realni situaciji odločilna. Orga
nizatorji in snovalci tekmovanja so se zelo 
potrudili in dosegli, da so gasilci uporabili 
nove pristope reševanja iz vozil. Ostane 
nam, da našim gasilcem iskreno čestitamo 
za odličen dosežek, kljub temu pa, kot ve
dno, zaključimo z besedami - da bi vas le 
vsi ljudje čim manjkrat potrebovali, (gs)
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POGREBNE STORITVE
PERPAR

Janez Perpar s.p.
Zaboršt 16, 1296 Šentvid pri Stični

Gsm.: 041/ 785 113. 041/ 647 380 
Faks: 0599 75 113

Obiščete nas lahko tudi na spletu: 
www.pogrebne-perpar.si

1. »korenčkov« kolesarski 
maraton ŠD Veliki Gaber
Na megleno, mrzlo in deževno nedeljsko dopoldne, 30. 09. 2012, 
smo Športno društvo Veliki Gaber organizirali 1. Kolesarski mara
ton v sklopu prireditve »Praznik korenja« oz. Praznika Krajevne 
skupnosti Veliki Gaber, katerega zamisel je bilo povezovanje vseh 
društev znotraj KS ter samopromocija društev.

V športnem društvu smo že pred organizacijo maratona dokazali, da 
se je začelo v društvu dogajati, da ni več glavna aktivnost samo nogomet 
oz. medvaški turnir, ampak tudi druge športne aktivnosti. Za nas je bil 
maraton velik izziv, saj smo društvo, ki ne razpolaga z veliko »aktivnimi« 
člani, a smo z veliko volje in timskega dela, pripravili vse potrebno za iz

vedbo kolesarskega 
maratona.

Kolesarskega ma
ratona se je udele
žilo 46 rekreativnih 
kolesarjev iz do
mačih in tudi bolj 
oddaljenih krajev. 
Trasa maratona je 
potekala od Veli
kega Gabra, preko 
Radohove vasi, Biča, 
Zagorice, Sela pri 
Šumberku, Loga,

Vet na www.cajtng.com!

Gombišča, Malih Dol, Stehanje vasi, Medvedjeka, Zidanega mostu, Velike 
Loke, Šentlovrenca, Mačjega dola, Žubine, Stranj, Brega, Ceste do cilja pri 
OŠ Veliki Gaber.

Na trasi, ki je bila razgibana, z nekaj srednje zahtevnimi vzponi in dolži
no cca. 40 kilometrov, je bilo več kot 20 redarjev in tri spremljevalna vo
zila, med katerimi so bili člani ŠD Veliki Gaber, gasilci iz Sela pri Šumber
ku, Loga, Zagorice in Velikega Gabra ter še nekaj drugih prostovoljcev.

V zavodu Čebelica so 
se s kolesarjenjem 
pridružili akciji ob 
20. obletnici CŠOD
Center šolskih in obšolskih dejavnosti 
(CŠOD) praznuje v letošnjem letu dvajse
to obletnico delovanja. Ob tej priložnosti 
je zavod formiral kolesarsko transferzalo, 
ki povezuje vseh 23 domov širom naše do
movine. Vsak dom hkrati ponuja svojstven 
način spoznavanja okolice na kolesih, ki so 
dobra priložnost za odkrivanje neznanih 
in lepih kotičkov Slovenije. Tej akciji se je 
v soboto, 6. oktobra 2012, pridružil tudi 
dom Čebelica s Čateža in na kolesarsko po
potovanje povabil sodelavce, sorodnike in 
prijatelje.

Po jutranji dobrodošlici v Čebelici nas je 
pot vodila med jesensko obarvanimi griči in 
obranimi vinogradi. Spustili smo se v dolino 
in se zaustavili ob ribniku Blato. Spokojen mir,

prekrasna narava, rastje in bogat živalski svet 
so nas za hip zazibali v tišino in razmišljanje. 
Sprehod okoli ribnika je dobro del tudi še ne 
dobro ugretim mišicam. Ko smo si poleg rib
nika hoteli ogledati še restavriran Florijanov 
toplar iz leta 1902, ki ima pod svojo streho 
in bližnji okolici za obiskovalce na ogled sta
ra orodja, kakršna so uporabljali naši pred
niki, nas je prijazen lastnik Alen povabil na 
okrepčilo, ki se mu nismo mogli upreti. Hvala 
za okrepčilo in hvala, da smo si lahko ogleda
li vso to dediščino, ki jo zbirate in hranite za 
zanamce.

Duhovno in kulturno obogateni je naša 
mala skupinica vzela pot pod pedale in kre
nila mimo Trebnjega do jurjeve domačije na 
Občinah. Ta muzej na prostem z delno zidano 
in delno leseno stanovanjsko hišo, s svinjaki, 
kaščo, vodnjakom ter podom, nudi edinstven 
pogled na življenje in delo naših prednikov iz 
sredine 18. stoletja. Sprehod med objekti nam 
je dal malce v razmislek o smislu življenja in 
dela nekoč ter danes.

Sledil je še dolg vzpon proti Čatežu in tik 
pred ciljem povabilo na slastne Vidine piško
te, ki se jim nismo mogli upreti.

V Čebelici so nas sprejeli s čestitkami, sla
stnim ješprenjem in željo po ponovnem sni
denju.

Tik preden smo se razšli, pa je v domu zago
relo. Ne čisto zares, le gasilci so pripravili sek
torsko vajo, na kateri so prikazali reševanje iz 
goreče stavbe. Kar pet prostovoljnih gasilskih 
društev se je odzvalo in iz "goreče" Čebelice 
rešilo deset otrok in šest odraslih. Sledila je še 
skupna analiza akcije in odhod domov.

Hvala vsem, ki ste pripomogli k uresničenju 
poti in uspešni gasilski akciji. (Matej Mlakar)
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METROPOLA
NEPREMIČNINSKA DRUŽBA

www.metropola.si

Stanovanjska soseska LEVJI DVOREC - Trebnje

tl j'

m

Kvadrature
)d 48,25-n^olO^j

^ *

STANOVANJSKA soseska LEVJI DVOREC v TREBNJEM je sestavljena iz treh večstanovanjskih 
objektov (objekt A, objekt B in objekt C), ki so med seboj povezani na nivoju kletne etaže.

Soseska je oddaljena cca 2 km od priključka na avtocesto Ljubljana - Novo mesto, kar ponuja 
dobre prometne povezave. Na voljo je še 20 stanovanjskih enot s pripadajočimi shrambami 
in parkirnimi mesti. Parkiranje je urejeno v kletni garaži in na dvorišču pred objektom.

Zemljiškoknjižno stanje je UREJENO; stanovanja so vseljiva TAKOJ. Površine stanovanj se 
gibljejo od 48,25 m2 do 104,47 m2. Leto izgradnje je 2009.

Cena dvosobnega stanovanja s shrambo v skupni izmeri 51,91 m2, parkirnim mestom ter 
vključenim DDV-jem znaša 72.163,00 EUR. Cena trosobnega stanovanja z atrijem in shrambo 
v skupni izmeri 85,48 m2, parkirnim mestom ter vključenim DDV-jem znaša 99.851,00 EUR;

Info: Tel. 01/360 21 80, 041/676 585, roman.prskalo@metropola.si, www.metropola.si

Metropola d.o.o., Ljubljana Vodovodna cesta 109, Ljubljana
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DEMIDA
__ ____ ARHITEKTURA

Demida arhitektura d.o.o. je 
družba, ki se ukvarja s 
projektiranjem objektov visoke 
gradnje in prostorskim 
načrtovanjem.

Izdelujemo:
- projekte za stanovanjske, 
nestanovanjske, poslovne in 
gospodarske objekte:

0 idejne zasnove,
D projekti za pridobivanje 

gradbenega dovoljenja,
Q projekti za izvedbo,
D projekti izvedbenih del.

- prostorske načrte:
D občinski podrobni prostorski 

načrti,
D strokovno gradivo za pripravo 

občinskih podrobnih načrtov.

Log 50, 8294 BOŠTANJ 
tel: 07 81 84 059 
http://demida.si

a!

Ciril Gričar je kupil nevozen avto, 
sedaj pa ga čaka kazen, ker ga ni 
v roku 15 dni registriral. Pa res?
TREBNJE, 13. SEPT. 2012 - »Želim, da se tole objavi, da izve cela obči
na, kaj se dogaja v Trebnjem«, je uvodoma povedal Ciril Gričar, nato 
pa nam pod nos pomolil dopis Upravne enote Trebnje, ki ga obvešča 
o uvedbi postopka o prekršku, kar da je dolžnost novega lastnika

vozila.
Pa pojdimo po

” vrsti. Ciril Gričar
iz Dolenje Nemške 
vasi, je, ko se je vo
zil mimo Težke vode 
(občina Novo mesto, 
proti Metliki), ob 
cesti opazil avto, ki 
je na istem mestu 
stal, kot pravi, vsaj 
štiri mesece. Enkrat 
se je ustavil in z la
stnikom sta sklenila 
kupčijo. Ciril je kupil 

nevozen avto, naredila sta prepis, nato pa ga je z avtovleko, to je bilo 20. 
avgusta 2012, pripeljal domov. »Sedaj pa ga bom počasi spravil v vozno 
stanje«, si je mislil Ciril, ko je včeraj, torej 12. septembra 2012, ves pre
senečen z Upravne enote Trebnje prejel dopis, ki je v njem sprožil toliko 
gorja.

Upravna enota Trebnje Cirila namreč poziva, da mora v 15-tih dneh 
vozilo registrirati na svoje ime, ne vpraša pa se, kot pravi Gričar, če je avto

v voznem stanju, ne nazadnje
Ciril Gričar bi se naj s problemom 
obrnil že tudi na Dolenjski list, a 

tam, menda na željo UE Trebnje, o 
tem niso želeli pisati. Šele potem 
se je obrnil na Cajtng. Naslednja 
postaja bi naj bil župan. Ko smo 

Gričarju dejali, da župan nima nič 
z UE Trebnje, je jezen dejal: »Saj 
Občina je ista. Oni so me spravili 

ob vse premoženje. V Volčjih njivah 
sem imel klavnico perutnine, pa 
sem moral (omenjal je trebanj
ski lobi, op.a.) vse prodati in se 
vrniti domov, v Dolenjo Nemško 

vas«. Globje primera nismo želeli 
raziskovati.

tudi, če ima novi lastnik denar 
za registracijo, itd. Še najbolj pa 
je našega sogovornika zabolelo, 
ker v nadaljevanju piše, da je z 
nespoštovanjem zakona storil 
prekršek, za katerega se fizič
ne osebe kaznuje z globo 250€. 
»Kaj sem storil narobe, če imam 
doma neregistriran avto, ki ni 
vozen«, se sprašuje Ciril?

Odgovor smo morda našli že 
mi, saj v odgovoru Upravne 
enote jasno piše, kar je očitno 
g. Ciril spregledal, da mora avto 
v 15-tih dneh registrirati ali pa 
podati izjavo o lokaciji vozila.
G. Ciril bi torej moral, če je skle

pal, da vozila ne bo mogel spraviti v promet v roku 15 dni, samo prijaviti 
lokacijo vozila, verjetno iz razloga, da ne bi končalo na nepravem

DEU
Peter Deu s.p. Stari trg 3, MOKRONOG

BENCINSKI SERVIS
► PRODAJA IN DOSTAVA

KURILNEGA OUA IN DIESELSKEGA GORIVA 

PO UGODNIH CENAH

NAROČILA: 07 34 99 556
vsak dan od 6. do 22. ure, ob nedeljah od 7. do 22. ure

► PRODAJA BIOMASE (LESNIH SEKANCEV) 

POKLIČITE NA 041 620 074

► AVTOPRALNICA TUDI ZA POVIŠANE 

KOMBIJE

mestu.
Če je to vsa umetnost, po

tem prav. Zakoni so zato, da 
se jih spoštuje, veljajo pa naj 
za vse. Pozor - za vse. A naj 
imajo ljudje tudi »kihca«, ne 
nazadnje tudi ne gre za tako 
velik prekršek, za katerega bi 
bilo potrebno človeka, in to v 
teh zelo težkih časih, kazno
vati z 250€. Ima UE Trebnje 
toliko srčnosti? Ali drugače 
- sploh ima pravico to stori
ti, če je uradni dokument že 
izdan?

Za razlago - zakaj točno je 
zoper g. Cirila Gričarja uve
den postopek o prekršku in 
ali je možno prvič »zamižati«

Že takoj naslednji dan smo prejeli 
odgovor Upravne enote Trebnje, v 
katerem je med drugim zapisano, 

da so z dopisom stranko seznanili o 
dolžnostih novega lastnika vozila in o 
uvedbi postopka o prekršku. V kolikor 

stranka v roku 15 dni od prejema 
- obvestila - zadeve ne bi uredila, 

potem bi UE Trebnje izdala plačilni 
nalog z globo 250€. Iz evidence UE 

Trebnje je bilo razbrano, da je Gričar 
medtem že javil novo lokacijo vozila, 

zato mu ne bo potrebno plačati globe. 
Upravni enoti Trebnje se zahvaljuje
mo za odgovor, celoten odgovor za 
najdete v priponki na Cajtng.com.

- smo se obrnili tudi na UE Trebnje, o odgovoru pa bomo pisali v prihaja
jočih dneh. ^

Še vedno se ne upošteva prometnih znakov
Bralec nam je poslal fotografijo in kratko (saj dejansko že slika pove 

vse) zapisal, da ljudje še ve
dno ne upoštevajo prome
tnih znakov pri pokopališču 
in se zapeljejo z avtom prav 
do šole, s tem pa ogrožajo 
varnost otrok.

Do šole se je dovoljeno 
pripeljati le glasbeni šoli 
(zaposlenim ali vsem, ki jo 
obiskujejo??) in interven
cijskim vozilom. Bralec trdi, da ni šlo niti za ene, niti za druge, (gsj



Skoraj kilogramski 
jurček

Bralec nam je poslal fotografijo 
skoraj Ikg težkega jurčka, natanč
neje - tehta kar 962g. Ko smo pov
prašali - zakaj ni slikal še sebe, je

dejal, da ga že sedaj ljudje zafrka
vajo, da bo izpraznil gozd.

Glede na to, da nosi iz gozda ki
logramske jurčke ... Čestitamo za 
kapitalca med kapitalci! (gs)

Zaradi udara strele v Malem Gabru 
zagorela gospodarsko poslopje In hiša

V Malem Gabru je 13. septembra 2012 okoli pol ene ure, v go- 
spodarsko poslopje udarila strela. Objekt, velik 17x15 metrov je 
zagorel, ogenj pa se je razširil tudi na ostrešje sosedove hiše. Požar 
so omejili in pogasili gasilci gasilskih društev Trebnje, Veliki Gaber,
Zagorica in Log, skupaj z domačimi pa so uspeli rešiti večino kme
tijske mehanizacije. Zaradi močnega ognja jim ni uspelo rešiti vse

živine. Ogenj je 
uničil ostrešje 
v celoti, zgore- j 
lo pa je tudi 15
ton žita, 20 ton sena in slame, puhalnik, sušilna naprava 
in drugo kmetijsko orodje. Po prvih ocenah bo škode 
verjetno za nekaj 10.000 evrov.

Ob 3.02 je v Malem Gabru zaradi udara strele zagorelo 
ostrešje stanovanjske hiše. Gasilci PGD Trebnje in Rado
hova vas so požar pogasili in pregledali ostrešje s termo 
kamero. Ogenj je ožgal manjši del ostrešja, zaradi udara 
strele pa je uničena električna napeljava. meco. pu nmi

Sodba Višiega 
sodišča v zadevi 
Povšič - levnikar 
v prid prvemu
Avgusta lani smo pisali o sodbi, kjer 
je trebanjsko okrajno sodišče z iz
podbijano sodbo obdolženega (ože
ta Povšiča spoznalo za krivega sto
ritve kaznivega dejanja razžalitve. 
Izreklo mu je pogojno obsodbo.

Na navedeno obsodbo se je Jože Po
všič pravočasno pritožil na Višje sodi
šče in preko pooblaščencev predlagal, 
da se ga oprosti obtožbe, podrejeno pa 
naj sodbo razveljavi in zadevo vrne so
dišču prve stopnje.

Višje sodišče v Ljubljani je odločilo, 
da se Jože Povšič oprosti obtožbe raz
žalitve po zasebni tožbi. Istočasno je 
Višje sodišče zasebnega tožilca Franca 
Jevnikarja s priglašenim premoženj
sko pravnim zahtevkom napotilo na 
pravdo.

Spomnimo, Franc Jevnikar je ova
dil Povšiča, ker bi naj ta kot občinski 
svetnik v elektronskem pismu, katere
ga bi naj leta 2008 poslal na okoli 20 
naslovov, med drugim zapisal, da je 
Jevnikar kot predsednik nadzornega 
odbora Komunale Trebnje omogočil 
Vujasinu protipravno korist oz. porav
navo in s tem oškodoval Komunalo.

Franc Jevnikar ob našem klicu z 
rezultatom sodbe še ni bil seznanjen.

tfis)

Celotno sodbo si lahko ogledate na Cajtng. 
coni.

Ceresit Več informacij dobite 
pri vašem prodajalcu:

03^

PLESKAR
JUrpinra mcšalnica ban

Ceresit sanirni ometi
Na površinah objektov, ki imajo poškodovano 
hidroizolacijo ali le-te sploh nimajo, pogosto pride 
do poškodb ometa, ki vodi v razpad zaključne 
površine objekta. Zaradi prevelike izpostavljenosti 
kapilarni vlagi, ki vsebuje soli, se pojavijo 
mehanske poškodbe na strukturi ometa.

Pri uporabi Ceresit sanirnih ometov se izognemo 
negativnim vplivom soli, ki je prisotna v vlagi 
in s tem zagotovimo odpornost sanirane površine. 
Seveda se pri tem izognemo specifičnim madežem, 
ki jih povzroča vlaga, luščenju krhkega zaključnega 
sloja in drugo.

Pleskar je za barve earl
Igor Agnič s.p. 

Podjetniška ulica 4, Trebnje 
07/ 34 61 680 
040/ 401 605 
info@pleskar.eu

Dr. mojster 
PENZL svetuje:

Uporabite Ceresit 
sanirne omete in se 
izognite problemom 
v zvezi z vlago!

Sušilna ometa Ceresit CR 61 in CR 62
Ceresit CR 61 uporabljamo za sanacijo slojev v nanosu do 
debeline 10 mm, Ceresit CR 62 pa za sanacijo slojev v nanosu 
debeline med 10 in 30 mm. Oba uporabimo za sanacijo površin, 
ki jih je poškodovala vlaga oziroma sol v kapilarni vlagi.
Lahko ju uporabimo za zunaj in znotraj, za kletne omete, 
podzidke - cokel in drugo. Oba sta paroprepustna in se lahko 
uporabita tudi kot zaključni - končni sloj na notranjih površinah, 
na zunanjih pa se obdelata s primernim paroprepustnim 
zaključnim ometom oziroma barvo.

Poraba:
za CR 61: 9,0 kg/m2 za 1 cm debel sloj 
za CR 62: 8,0 kg/m2 za 1 cm debel sloj

Fini sušilni omet Ceresit CR 64

Ceresit CR 64 uporabljamo kot fini sanirni omet za sanacijo slojev 
v nanosu do debeline 5 mm. Uporablja se kot zaključna izravnava 
sušilnih ometov CR 61 ali CR 62. Lahko ga uporabimo za zunaj 
in znotraj, je dobro paroprepusten in se lahko uporablja tudi kot 
zaključni - končni sloj na notranjih površinah, na zunanjih pa se 
obdela s primernim paroprepustnim zaključnim ometom oziroma 
barvo.

Poraba:
za CR 64: 1,8 kg/m2 za 1 mm debel sloj

5

Profesionalna kvaliteta

19. oktober 1011 Najbolj obiskofl trebanjski spletni portal



SERVIS RAČUNALNIŠKE 
OPREME

HERMAN FLORJANČIČ s.p.
10% popusta na vse storitve

FRIZERSKI SALON TINA 
MARTINA HOČEVAR s.p.

20% popusta FASHIOSPA-RITUAL 
DOBREGA POČUTJA BBa

GOSTILNA PRI FRANCKI 
JOŽE STARE s.p

prvi obisk • kavica gratis 
041720050

PAN-JAN d.o.o.
10% popust na dodatno opremo 

vozil Škoda, Kia, Suzuki

LAPTRANS, prevozi d.o.o.
najem prikolice za prevoz vozil -20% popust 

prevoz potnikov s kombijem 8*1 • 20% popust 
najem kombija za prevoz oseb • 15% popust 

prevoz vozil po Sloveniji in iz tujine • 15% popust

GOSTILNA JAVORNIK 
GORAN PEVEC s.P.

10% ob naročilu hrane

DEOTON d.o.o.
S% popusta na vse storitve

KREVS-FINANCNI 
BIRO d.o.o.

5 % popust za prvo leto 
vodenja poslovnih knjig za nove stranke

RCLTEH 
SANDI SLAK s.p.

25% popust pri sledenju vozil 
www.rcltrack.com • 041 348 786

FRIZER RATAJEC, 
JANEZ RATAJEC s.p.

10% popusta na barvanje las

ELESTA INŠTALACIJE 
STANISLAV UHAN s.p. 

SERVIS GOSPOD. APARATOV
5% popusta na vse storitve 

041358 560

DANA INDUSTRIJSKA 
PRODAJALNA 

ANDREJ JAMŠEK s p.
5% popusta pri nakupu vseh artiklov

VIP kartico ugodnosti pridobite ob nakupu v poslovalnicah DOBRATRGOVINA. Z VIR kartico 
Vam VIP podjetniki nudijo ugodnosti ali popuste, kot je navedeno. Kartica ni prenosljiva.
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d.o.o.

- IZDELAVA STROJNIH OMETOV, TLAKOV (estrihov)
- VSE VRSTE FASAD

Ha glas razmišliam
Topla voda v Trebnjem

Ko nekateri občinski politiki v Trebnjem doka
zujejo, da imajo spomin zlate ribice, očitno me
nijo, da gre za nadstandard, ker se omenja zlato 
v besedni povezavi.

Tudi tokrat so v veliki zmoti. Zlate ribice so 
namreč poznane po tem, da si čisto nič, ampak 
zares čisto nič, ne zapomnijo. Absolutno vse do
življajo vsak trenutekžnova. Tako kot nekateri 
občinski svetniki in župan, ki se obnašajo, kot da so ugledali luč sveta tisto 
jutro ali raje še kakšno uro kasneje.

Lokalni energetski koncept (LEK) za občino Trebnje je občinski svet potr
dil v maju 2009. V njem je natančno popisana poraba kurilnega olja v ob
činskih stavbah in da je v gozdovih dovolj biomase (za 3,88 milijona litrov 
kurilnega olja!), da ga nadomestimo, da ne plačujemo Arabcem gradnjo 
nebotičnikov v Dubaju, ampak da damo našemu kmetu zaslužiti za šolanje 
otrok. Našteti so potrebni ukrepi in možne lokacije za skupne kotlovnice. 
Tam piše, da je CIK edina občinska stavba, ki ima opravljen energetski 
pregled, piše tudi, da so občinska stavba, Dom starejših občanov in Vrtec 
strahovito energetsko potratni in še marsikaj. To bo bržkone razlog, da ga 
ni najti na spletnih straneh občine med razvojnimi dokumenti in sem si ga 
moral izkopati iz osebnih arhivov.

Marca letos smo si ogledali kotlovnico na lesno biomaso v Lenartu, iz ka
tere se ogreva večina stanovanjskih in industrijskih stavb v mestnem nase
lju. Župan se je kasneje, kot smo izvedeli, dal posvetiti na kraju samem tudi 
v zgodbo o uspehu z daljinskim ogrevanjem na biomaso v mestu Ribnica. 
In začelo se je veliko »farbanje na zeleno« v Trebnjem. Zadonele so oblju
be, kako bo koncesionar poskrbel za služnosti, kako bo radostno plačeval 
upoštevanja vredno koncesnino in napihoval občinsko proračunsko vrečo 
in kako bo vse to takole mimogrede izpeljal do kurilne sezone v letu 2013. 
Aprila smo v Glasilu občanov opozarjali na nekatere blodnje in predlagali 
rabo ZKP (Zdrava Kmečka Pamet), ampak, saj veste, kot pravi župan, »Ma
rinček ima ideje...... Vmes se je pripetil tisti drugi ZKP - Zakon o kazenskem
postopku.

No, 11. oktobra smo iz ust direktorja občinske uprave izvedeli, da ga ni 
bilo junaka (bedaka), ki bi se prijavil na junijski občinski razpis, in da bodo 
po novih strokovnih podlagah razpis ponovili. Res, vse za toplo vodo.

Septembra se je zgodil razpis Ministrstva za infrastrukturo in prostor, ki 
ponuja občinam za energetsko prenovo stavb v njihovi lasti kar 100% po
krivanje investicije. Osnovni pogoj je, seveda, opravljen energetski pregled 
stavbe. Ta pogoj pa izpolnjuje edinole CIK; v več kot treh letih od sprejema 
LEK na občinskem svetu niso niti ene stavbe energetsko pregledali. In, kot 
nas je župan navadil, bodo evropski in državni evrčki spet enkrat zdrveli 
mimo Trebnjega, da bomo kasneje morali z zadolževanjem občine storiti, 
kar nam nalagata evropska in državna zakonodaja do leta 2020.

Dobili smo avtocesto in končno še priključek iz Mirnske doline in trebanj
sko obvoznico. Tako se bo možno izogniti središču Trebnjega in Trebanjci 
bomo še hitreje prišli do svojih delovnih mest izven občine. Lažje bomo iz
važali hlode v Italijo in Avstrijo, hitreje dovažali arabsko nafto.

Cel svet je že odkril toplo vodo. No, mi v Trebnjem jo bomo po zaslugi ob
činskih uradnikov, večine svetnikov in župana iskali še kar nekaj časa.

Gorazd Marinček, davkoplačevalec, trebanjski občan

Anka Mulh s.p. 
Velika Loka 71, VELIKA LOKA 

Gsm: 031 605 492

DELOVNI ČAS:
pon, sre, pet 12h-19h 

tor, čet 08h-15h 
sob 08h-12h

Salon

V Banja Luki predstavitev 
dvojezične zbirke kratke proze, 
med njimi tudi naša Bariča Smole
27. septembra 2012 je bila v Banja Luki predstavitev dvojezične 
zbirke kratke proze sedmih pisateljev iz Republike Srbske in sed
mih z Dolenjske z naslovom Ključ za dvije brave/Ključ za dve klju
čavnici. Tamkajšnje slovensko društvo z gospo Marijo Grbič in dru
gimi sodelavci je izredno dejavno ter povezano s prav tako dejavno 
predsednico Društva za razvijanje prostovoljnega dela Novo mesto 
Branko Bukovec.

Predstavitev knjige je organiziralo Združenje Slovencev Triglav Banja
luka. Pobudnika za zbirko kratke proze sedmih pisateljev iz Republike 
Srbske in sedmih slovenskih prozaistov z Dolenjske sta bila Zdravko Ke
cman, pesnik in prevajalec, in Marjanca Kočevar, pesnica in prevajalka, ki 
sta knjigo tudi uredila in prevedla.

Zdravko Kecman je predstavil naše pisatelje (Barico Smole, Damijana 
Šinigoja, Nejca Gazvodo, Ivo Frbežarja, Matjaža Brulca, Uroša Sadka in 
Milana Marklja), Bariča Smole pa tamkajšnje (Ranka Risojeviča, Ranka 
Pavloviča, Slobodana Jankoviča, Zdravka Kecmana, Miljenka Stojičiča - 
tudi predsednika Združenja pisateljev Republike Srbske -, Mihajla Orlo- 
viča in Aleksan
dro Čvorovič), saj 
sta oba napisala 
tudi predgovora o 
njih. Predstavitve 
se je udeležil tudi 
tamkajšnji konzul 
Branko Zupanc.

Morda so ključi 
umetnosti tisti, 
ki odpirajo mno
ge ključavnice...

M

rvcln ml mkvsjiipMin-iikTiM
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Veterinarska postaja Trebnje d.oo.
TELEFON
- Ambulanta Mokronog: od 7. do 8. ure: 07 3499 014
- Ambulanta Trebnje, lekarna: 07 34 82122

OBRATOVALNI ČAS LEKARNE IN AMBULANTE
-pon-pet 7. do19h,sob 8. do12h

24-urni telefon: 
07/3482-120,041627 728

TRGOVINA,
ZA MALE ŽIVAU

IZBOR VRHUNSKE HRANE IN OPREME 
za pse, mačke, ptice in glodavce

l^lifliri^U roy4l ckNiN bosch

Posebna ponudba
Exclusiori
Smqiv protein diet for doq lood mtole ance

Mediterraneo
HRANA ZA 

OBČUTLJIVE PSE

v«
ti <-'•
TELEFONTI

samega
m

-K?

TRGOVINE: 
07/3482-124 iBf

- l*ROTXCTION

cv
SA

ODPRTO:
delavniki od 7. do 19. ure 
sobota od 8. do 12. ure

(

RACES SPECIFIOUES

♦
m V

20%,Ob predložitvi kupona Z U popusta
Popust velja do 31.10.2012!

-24 V Dobrniču so se snet na kupu 
zbrale »nartizankeii in nstali 
ljubitelji »rdeče« barve
V nedeljo, 07. oktobra 2012, je v Dobrniču potekala 69. obletnica 
prvega kongresa Slovenske protifašistične ženske zveze, nekoč ime
novane AFZ.

V tem duhu, duhu antifašizma in partizanstva, je tudi potekala proslava 
katere se je udeležilo okoli 2.000 ljudi, ki so se zbrali pri gasilskem domi
» m. V DobmiČU, dOgO
»Okoli 12.30 ure so v Dobrnič pjukorakaljRpsvo- 
»boditelji«, ki so na pot Mare.RupenMremjip^S 
»lenjskih Toplicjna sliki, foto: N./^Eaitiigj^jiol ure: ; 
tprej mfsSSpfugega konca Dttbrm^Dnfiorakali" 
ludi^iki iz žužcini)crsk^^o^ l̂^**r,‘

ii

dek pa nedvomno 
velja za enega naj
večjih, če že ne naj- 
večjega tovrstnega 
na Slovenskem. Na 
zborno mesto so na
mreč - z avtobusi in 
osebnimi vozili-pri
šle številne žene (in 
njih spremljevalci) 
iz številnih krajev po 
Sloveniji, vključno z
okoli 70 pohodnik

ki so krenili po poti Mare Rupena iz Žužemberka in Dolenjskih Toplii 
Desetega pohoda po vrsti so se udeležili tudi Lojze Šalehar (kot vodnik 
Franci Bergant in Majda Murn (kot pohodnika), za kar so s strani Kul 
turno-turističnega društva Dobrnič prejeli priznanja.

Zbrane na srečanju so nagovorili Janez Stanovnik, predsednik Zveze 
združenj borcev za vrednote NOB, Boštjan Sladič, predsednik Združe
nja borcev za vrednote NOB Trebnje in Živa Vidmar, podpredsednica 
Društva Dobrnič, slavnostna govornica pa je bila Mateja Kožuh Novak, 
predsednica Zveze društev upokojencev Slovenije.

Izmed trebanjskih občinskih veljakov je bilo na srečanju moč zaslediti 
le podžupana (znanega trebanjskega Dobrničana) Silvestra Prparja, ki

se je udeležil že tudi spominske slovesnosti ob 70-letnici ustanovitve 
partizanskih bojnih na Trebelnem pred dobrim mesecem dni. Zelo 
pohvalno, da zgledno opravlja svoje naloge, toda če bo šlo tako naprej, 
obstaja bojazen, da 
Prpar postane celo 
ljubitelj golažev in 
cvička, da ne reče
mo Josipa Broza ali 
rdečih peterokrakih 
zvezd, katerih je to
krat v Dobrniču kar 
mrgolelo ... Pa mu 
tudi to ne bi ravno 
škodilo, vsekakor 
pa bi bilo bolje, kot da se druži - in to celo kot predstavnik Občine oz. 
ljudstva - s pravnomočno obsojenimi ljudmi (povej mi, s kom se družiš in 
povem ti, kdo si - so rekli nekoč...). (gs)

Rondo na Ponikvah edini urejen v občini
Maja smo pisali, da sta na Ponikvah mlada domačina Rok Rajer in 

Miha Sever na svoje stroške očedila (pokosila travo, itd) tamkajšnje 
krožišče, v načrtu pa je bilo, da bi na krožišču posadila tudi cvetje. Ker 
od Občine, kakor tudi od KS Dolenja Nemška vas nista dobila cekina, 
sta se znašla drugače - našla sta sponzorja, vtrnarijo iz. okolice Treb
njega. Nekdanji predsednik KS DNV Darko Matko je pozdravil deja

nje fantov in jima obljubil tudi 
pomoč, a ga je predčasno (in 
nelegalno!) s funkcije odnesla 
županova klika. Da se krožišče 
ureja pa menda ni všeč celo - 
županu. Zakaj? »Nihče ne ve«, 
pravi naš vir iz Ponikev.

Morda pa mi vemo odgovor 
- zato, ker se ni tega spomnil 
on! Možno?? £g&)



Kmetijska zadruga Trebnje,™o
Stari trg 2, Trebnje

Pestra ponudba v 
poslovalnicah KZ Trebnje:

SEZONSKA PONUDBA:
Ob dnevu mrtvih ugodne cene in 
pestra izbira cvetličnih aranžmajev!

AKCIJA - SVEČE I
Piramida velika zavitek 13 kos

Mdmi w

12,50 EUR

Mojca velika
^ mm cm um

^ 10,60
DOMAČA KUHINJA... | V NAŠIH BIFEJIH

zavitek 8 kos

EUR

V prodajnem centru 
Stari trg 2, Trebnje 
vam vsak dan od 
ponedeljka do sobote 
nudimo kmečko 
malico - jedi na žlico

y »e«|Si!
kozarček cvička 1 del

samo 0,5€

Znižane cene plina, 
elektrike, bencina in 
županskih funkcij
V času gospodarske krize smo dočakali cenej
šo energijo. Županske funkcije pa v tem istem 
času postajajo vse bolj - cenene. Daljša se vr
sta obsojenih ali kako drugače procesuiranih 
županov, nihče od njih pa o odstopu ne raz
mišlja. Z obsojenim županom na funkciji je 
seveda razvrednotena sama funkcija. In kaj 
je skupnega energetiki ter županom ?

Kakšne račune bodo ob naslednjih volitvah 
volivci izstavili županom Komende, Trebnjega, 
Ljubljane, Maribora, Kopra, (sedaj že bivšega 
župana) Tržiča ter najnovejših primerov žu
panov Žužemberka in Mute, še ne vemo. Obstoj 
obojih je odvisen od volje in izbire državljanov
- kot odjemalcev energije in kot (potencialnih) 
volivcev. Na ravnanja obojih (torej energetskih 
podjetij in županov) so državljani zelo pozorni, 
saj odločitve enih in drugih vplivajo na kvaliteto 
njihovega življenja. Prav tako oboji upravljajo z 
našim denarjem. Prvim ceno skoraj vsakodnevno 
diktira trg ponudbe in povpraševanja, spreje
mljivost »cene« drugih pa se na vsaka štiri leta 
vrednoti na volitvah. Ali če poenostavimo - oboji 
so odvisni od cene, ki sthjo za njihove »storitve« 
pripravljeni »plačati« odjemalci, v primeru žu
panov državljani.

Medtem ko se energetska podjetja soočajo s 
konkurenco, vedno novimi ponudniki, kar naj bi 
praviloma vplivalo na znižanje cen, se župani ve
dejo, kot da konkurence ni, kandidati na mnogih 
volitvah vedno isti, aktivno državljanstvo pa - ob 
vse večji apatiji - le pobožna želja.

Zgledu znižanja cen električne energije v strahu 
pred izgubo odjemalcev sledijo skoraj vsi ostali 
ponudniki, torej energetski trg deluje. Dovolj je 
že en sam ponudnik z nepričakovano odločitvijo
- »vzor«, ki ostalim ne dopušča razmišljanja, ali 
se splača slediti ali ne. Odgovor je znan že vna
prej - če ne bi sledili, bi jih odjemalci »kaznovali« 
s prekinitvijo naročnine. Zakaj se torej v nekate
rih občinah volivci vsakič znova naročijo na »sto
ritve« istega župana, tudi če je obdolžen ali celo 
že obsojen? Ali drugače, župani v Sloveniji imajo 
pač veliko srečo, da imajo njihovi volivci kratek 
spomin in do uveljavljanja politične odgovorno
sti na volitvah skorajda ne pride. Za nedelovanje 
tega »trga« političnih kandidatov in njegove 
posledice smo soodgovorni tudi državljani, ki ne 
izrabimo niti obstoječih možnosti. Spremljanje

Kakšne račune bodo ob naslednjih volitvah 
volivci izstavili županom Komende, Trebnjega, 
Ljubljane, Maribora, Kopra, (sedaj že bivšega 
župana) Tržiča ter najnovejših primerov župa
nov Žužemberka in Mute, še ne vemo.

županovega dela, izvajanje javnega pritiska ter 
udeležba na volitvah z izdajo »poštenega« ra
čuna, na katerem morata biti najpomembnejši

»postavki« osebna integriteta in delo v korist 
skupnosti. Pomislite na to, ko boste naslednjič 
plačevali višje stroške komunalnih storitev, vrt
cev, parkirnin... in se poskušajte spomniti, ali je 
v vaši občini že bil izražen sum ali ugotovljena 
nepravilnost (Računskega sodišča, Komisije za 
preprečevanje korupcije...) glede razpolaganja z 
javnim premoženjem. Luknje, ki nastajajo v jav
nih financah zaradi kršitev dolžnega ravnanja, 
na koncu vedno plačamo davkoplačevalci sami. 
Vaš glas na volitvah je tudi glas o teh zadevah.

Kot kaže zaenkrat, pa očitno nihče izmed njih 
ne čuti odgovornosti, da bi bil »vzor« in s svojim 
odstopom - ne glede na to, da jih obstoječa za
konodaja k temu v tem trenutku še ne zavezuje 
- pokazal spoštovanje do funkcije, ki jo opravlja 
in mu je bila zaupana od volivcev. Zaradi tega 
je izjava državnega sekretarja Helmuta Hart
mana, ki je na zadnji seji državnega zbora na 
opozorila komisije o pomanjkanju varovalk v 
predlogu zakona o stvarnem premoženju dejal, 
»da se je zakonodajalec osredotočil na to, da tudi 
na občinah oziroma v lokalnih skupnostih ljudje 
delujejo s pozitivnim nameni«, še toliko bolj za
skrbljujoča.

Ker se tovrstno neprevzemavanje odgovorno
sti lokalnih funkcionarjev ne sme nadaljevati, je 
komisija zakonodajalcu predlagala, strokovno 
javnost pa pozvala k sodelovanju pri oblikova
nju normativne ureditve, ki bi v primerih grobih 
kršitev etičnih standardov in integritete funkcije 
omogočila »odstop« oziroma razrešitev takega 
funkcionarja.

Trenutno je namreč lažje odvzeti funkcijo pred
sedniku države kot pa županu; pravzaprav je žu
pana za čas trajanja mandata skoraj nemogoče 
odstaviti. To pravno praznino je potrebno odpra

viti, sicer lahko v primeru občinskih funkcio
narjev govorimo le o funkciji - brez odgovorno
sti za njeno opravljanje.

V razmislek volivcem za konec še rek Leonar
da da Vincija, ki je dejal, da »kdor hudobije ne 
kaznuje, jo podpira«. In če je Goethejeve posle
dnje besede »Več luči!« razumeti, da veljajo za 
izpoved humanista, ki svetu želi več svetlobe in 
razuma (povzeto po jurij Gustinčič, Pasti besed, 
Mladina, 17. 5. 2004), smo vsaj pri svetlobi ob 
»cenejši elektriki« na dobri poti, ceno politič
nim funkcijam pa smo že uspešno znižali.

Natalija Drnovšek. Komisija za preprečevanje korupcije

Člani MK Trebnje 
sestankovali

Konec septembra so se na delovnem sestan
ku zbrali člani NK Trebnje, kjer so obravnavali 
tekočo problematiko, govorilo pa s eje tudi 
o (ne)izgradnji stadiona. Sestanek je trajal 
dobre tri ure, ob koncu pa je sekretar kluba 
Leon Lobe sodelavce pogostil, saj je prazno
val rojstni dan. Ob tej priložnosti mu je klub v 
zahvalo za njegovo požrtvovalno delo podaril 
originalni dres angleškega Chelsea. tgsj



Šentrupert naredil 
nov korak k ener
getsko neodvisni 
Mirnski dolini do leta 
2020
ŠENTRUPERT, 28. SEPT. 2012 - Narejen je 
nov korak k uresničevanju vizije, da bi bila 
Mirnska dolina energetsko neodvisna do 
leta 2020. OS Občine Šentrupert je namreč 
na svoji 16. redni seji včeraj sprejel sklep 
o opredelitvi javnega interesa za brezplač
no odsvojitev nepremičnega premoženja, 
in sicer za območje nekdanje vojašnice na 
Puščavi.

Sklep in dodatna obrazložitev bosta posredo
vana obrambnemu ministrstvu in sta podlaga 
za izpeljavo postopka brezplačne odsvojitve 
nepremičnega premoženja države na občino. 
»S sprejemom sklepa je Občina Šentrupert po

stavila trdne temelje za nadaljevanje postopka. 
Sledi faza podpisovanja, sklepanja pogodbe, na 
podlagi katere bo v občinsko last prešlo pribli
žno 12 ha površin bivše vojašnice na Puščavi. 
Glede na trenutne aktivnosti in tempo, s kate
rimi se določene zadeve odvijajo, pričakujemo, 
da bi lahko bil podpis pogodbe opravljen v ok
tobru, najkasneje novembru«, pojasnjuje višji 
svetovalec za pravne in komunalne zadeve na 
Občini Šentrupert Uroš Piki.

»To za občino pomeni zelo ugodno štartno 
osnovo, saj štartamo praktično z zemljiščem, ki 
je neobremenjeno in lahko potem tako v odkup 
kot v najem bodočim investitorjem ponudimo 
izredno ugodne cene, ker v času, v katerem smo 
se znašli, v času gospodarske krize ne moremo 
več računati, da bi bile te cene tako visoke, kot 
so bile v preteklosti«, dodaja župan Rupert 
Gole.

Zemljišča v velikosti 120 tisoč m2 bodo na
menjena industrijski coni, v kateri bodo razvili 
lesno-predelovalni center z biomasnim logi
stičnim centrom, s katerim se bo lahko napaja
la Mirnska dolina in zapori na Dobu.

Več si lahko preberete na Cajtng.com. tpk)

Karateisti odlični
Konec septembra je v Kranju potekal 13. 
tradicionalni mednarodni karate turnir, na 
katerem so nastopili tekmovalci iz 8 držav 
Evrope. Tekmovalo je okoli 350 tekmovalcev, 
med njimi tudi pet iz Karate kluba Trebnje.

Tarik Osmanbašič se je v športnih borbah 
starejših dečkov do 55 kg suvereno uvrstil v fi
nale in osvojil 2. mesto. V finalu je kljub dobri 
borbi zmagal predstavnik iz Srbije, ki je bil malo 
boljši. Rok Breznikar se je v katah starejših 
dečkov prav tako prebil vse do finala in prav 
tako v finalu izgubil proti tekmovalcu iz Srbije 
in osvojil odlično 2. mesto.

Valentina Potokar, Dimitra Škrekovski in 
Julija Košak so po repasažnih bojih za tretje 
mesto osvojile 5. mesto. fZvone Breznikar, trpnerl

Jankovič poskrbel za odlisičenje, 
Kastelic pa je šel raje na dopust
TREBNJE, 21. SEPT. 2012 - Ko je ljubljanski župan Zoran Jankovič 
poskrbel, da so mestni redarji v Ljubljani odlisičili avtomobile, ki 
so v njegovih Stožicah začasa nekega koncerta nepravilno parkirali, 
se je nanj usul plaz kritik, češ da se ne bi smel vmešavati v delo re
darske službe. A resnica je taka, da bi se nanj usul plaz kritik tudi, 
če tega ne bi storil, saj bi takrat »desnica« trdila, da na račun ubogih 
obiskovalcev koncerta nabira denar za njegovo malho, namesto da 
bi poskrbel za (recimo) več parkirišč. Trebanjski župan Alojzij Ka
stelic je seveda veliko pametnejši od Jankoviča (pa tudi od vseh dru
gih). Omisli si dopust, pa naj se s tem problemom ubadajo drugi.

Pa začnimo od začetka. Bralka iz okolice Trebnjega (podatki so nam 
znani) se je minuli ponedeljek, torej 17. septembra 2012, udeležila rodi
teljskega sestanka, ki je bil organiziran za starše otrok, ki vrtec obiskujejo 
v novozgrajenem vrtcu Mavrica. Ko je nekaj minut pred 17. uro prišla

Naša bralka je parkirala na pločniku "• ^ Jčmkjž

- r prostega parkirnega me
sta, zato je bila »primora
na« parkirati na pločniku, 
kjer je bilo parkiranih še 
tudi nekaj drugih vozil. 
Ko se je vrnila, je imela na 
avtu obvestilo Policije oz. 
kar položnico.

»Ne vem, če sem jo dobila 
samo jaz, ali tudi drugi av

tomobili, ker sem šla zadnja in so med tem časom že vsi drugi odšli«, pove 
bralka, ki ni bila popolnoma nič jezna na Policijo, ki ji je izdala plačilni 
nalog, pač pa na Občino, ker ne zagotovi dovolj parkirnih mest.

Pa se je gospa vseeno odpravila na Policijo, češ - kaj mi je storiti, tam 
pa so jo prijazno sprejeli in dejali, da so morali izvršiti svojo dolžnost, saj 
so bili klicani na kraj dogodka. Med vrsticami gre torej zaznati (pa ni re
čeno, da imamo prav), da so naši policisti toliko uvidevni, da se zavedajo, 
da v Trebnjem še zdaleč ni urejeno glede parkirišč tako, kot bi moralo 
biti, zato tudi - vsaj ne sami od sebe - ne kaznujejo manjših prekrškarjev. 
»Lahko se pritožite, tega plačilnega naloga pa vam mi žal ne moremo stor
nirati«, so še dejali.

Ko se je bralka nato želela obrniti na župana Kastelica, je izvedela, da 
je ta na dopustu in da bo menda na dopustu 14 dni. Nadomeščal naj bi 
ga podžupan Prpar, ki pa ji je dejal, da bo njen primer posredoval dalje. 
Kam dalje? Bo o tem poročal županu, ki je izgradnjo takega vrtca podpi
sal? Občinskemu svetu oz. tistemu delu le-tega, ki tako ali tako podpira 
goljufije župana? Bo šel na Policijo in prosil, da naj pri vrtcu občasno po
gledajo »skozi prste« nepravilno parkiranim vozilom? Bo naročil izgra

dnjo novih parkirišč? Bo gospe, ki je plačala kazen, vrnil denar, morda 
celo iz svojega žepa? Bomo videli. Mi tega seveda ne bomo izvedeli, ker 
imajo vsi Kastelčevi ljudje prepoved komunikacije z nami.

Pa je bralka raziskovala primer dalje, zanimalo jo je namreč, kdo je lah
ko tako nečloveški (saj se to seveda ne dogaja vsak dan), da zatoži človeka 
zaradi nepravilno parkiranega vozila, kljub temu da vidi, da res ni možno 
parkirati drugje. Pa je nekako prišla do odgovora, vsaj tako predvideva

sama. Neka starejša gospa 
iz bloka navzdol menda vsa
ko jutro opravlja »redarsko 
službo« in vpije na vsakogar, 
ki nepravilno parkira.

Nič narobe, gospa si z naše 
strani zasluži celo pohvalo, 
saj skrbi za naše skupno do
bro (če recimo kdo parkira 
na travi), hkrati pa tudi za 
varnost (če kdo parkira na 
pločniku). A nek prag tole

rance bi tudi starejša gospa morala imeti (ker se to ne dogaja redno), 
če seveda odmislimo, da je za vse skupaj vendarle kriva Občina, ker je 
šla vrtec graditi v največjo možno gnečo v Trebnjem. Ne nazadnje, skoraj 
vsak teden dobivamo tudi kakšno pismo, kako neprimerno lokacijo da so 
Občinarji izbrali, prvič zaradi neprimernih in premalo parkirišč, drugič 
zato, ker ni možnost širitve vrtca (Vrtec Mavrica je že sedaj premajhen, 
saj se otroci še vedno gnetejo v stavbi CIK-a (tu bi se moral že z letošnjim 
letom, po besedah župana, izvajati program Gimnazije!!!), namesto da bi 
recimo samo z nekaj več sredstvi in sredstvi z razpisov naredili vrtec, 
ki bi zadostoval potrebam za vsaj 15 let) in tretjič zato, ker morajo tisti 
majhni otroci na vrtčevsko igrišče preko - glavne ceste!

niHnUni
Vrtec Mavrica ima, kot nam je uspvlii'1™** 
prešteti, okoli 30 parkirnih mest. Morda 
to še zadostuje zakonskim določilom, vse
kakor pa je to premalo za dneve, ko so na 
sporedu roditeljski sestanki, saj parkirišča 
takorekoč zapolnijo že zaposleni.

Gospa, ki nas je na vse skupaj opozorila, se je med tem seveda že »ohla
dila« in je želela preko na
ših vrstic predvsem opo
zoriti ostale uporabnike 
vrtca, da naj bodo pozor
ni pri parkiranju, saj ka
zen za nepravilno parkira
nje znaša kar 120€ (če se 
plača v doglednem času, 
dobite 50% popusta), kar 
pa v dandanašnjih težkih 
časih ni malo.

Ko je že govor o trebanj
skem vrtcu Mavrica, mimogrede omenimo, da ta enota še sploh ni vpi
sana v razvid (stanje ob nastanku članka, torej 21.09.2012, op.a.) in kot 
taka ne bi smela niti obratovati - vsaj ne kot vrtec, lahko samo kot kla
sično varstvo! Torej gre za nezakonito poslovanje vrtca Trebnje. To je 
torej še ena nezakonitost v Trebnjem več, kar pa ni pod oblastjo Kastelica 
popolnoma nič novega, niti čudnega. (gs)
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Cena velja za amerikanke z ali brez 
okna. Oblikovanje brezplačno!
Cajtng d.o.o., Trebnje
040 122 005, info@cajtng.com

1 .OOO kom samo 79 EUR
Cena vsebuje DDV.

Mirnčani dobili 
sodobno 
zobozdravstve
no ordinacijo
V petek, 21. septembra 2012, je 
bilo slovesno odprtje prenovlje
ne zobne ordinacije na Mirni, 
v kateri od začetka meseca že 
dela nov zobozdravnik, dr. dent. 
med. Janez Godec. Za celovito 
prenovo je Zdravstveni dom 
Trebnje namenil 40 tisoč evrov, 
od tega je osem tisočakov pri
spevala Občina Mirna.

Ordinacija je v začetku meseca 
zaživela v novi podobi. V celoti so 
preuredili predprostor, čakalnico 
in ordinacijo - zamenjali so talne 
obloge, na novo prepleskali ste
ne in notranje stavbno pohištvo, 
hkrati zamenjali vse pohištvo v 
ordinaciji in tako prostor lično in 
funkcionalno opremili. Finančno 
največji zalogaj je predstavljal so
doben zobni stroj z vsemi potreb
nimi instrumenti, ki omogočajo 
optimalno delo. Strošek prenove 
je okoli 40.000,00 €. pri čemer 
je delež Občine Mirna osem tisoč 
evrov.

Že lani so ordinacijo klimatizira
li, da bi pacientom na zobozdra
vstvenem stolu ne bilo prevroče 
zaradi temperature zraka.

Od 3. septembra v ordinaciji 
dela Janez Godec, dr. dent. med. 
O njem v ZD Trebnje pravijo, da 
je prodoren mlad zobozdravnik, 
ki bo v svoje delo vnašal naj novej
ša znanja in sodobne medicinske 
postopke. Kot sam pravi, se je za 
poklic zobozdravnika odločil za-

V Zdravstvenem domu Trebnje 
se trudijo pacientom zagotoviti 
kakovostne zdravstvene storitve, 
ob uporabi sodobnih medicinskih 
pripomočkov in v prostorih, ki 
uporabnikom nudijo optimalno 
počutje. Zato so se poleti lotili pre
nove zobozdravstvene ordinacije 
v Zdravstveni postaji Mirna.

Kdo so največii dobavitelji 
Občine Trebnje in nekaterih
javnih podjetij v naši občini?
Glede na to, da naš župan dokazano dela nezakonito, smo pod 
drobnogled vzeli 
dobavitelje Občine 
Trebnje, torej - kdo 
so podjetja oz. usta
nove, ki tako ali 
drugače poslujejo z 
Občino Trebnje.

Vsi navedeni podat
ki so javno dostopni 
na aplikaciji Supervi- 
zor. Komisije za pre
prečevanje korupcije 
Republike Slovenije, 
mi pa objavljamo le 
20 največjih partnerjev naše Občine od začetka mandata županovanja 
Alojzija Kastelica do danes.

tej
Največji partnerji OBČINE TREBNJE od decembra 2006 do danes:

RAIFFEISEN BANKA D.D.............................29.338.540,25
CGP, d.d.......................................................... 9.041.083,23
KOMUNALA TREBNJE d.o.o..........................6.102.264,77
INTEGRAL VOZNIK d.o.o...............................3.866.204,02
TRIMO, d.d..................................................... 2.485.531,71
GP1 TEHNIKA d.o.o........................................2.016.513,76
KOMUNALNE GRADNJE d.o.o....................... 1.802.525,97
DBS d.d...........................................................1.716.233,92
GASILSKA ZVEZA TREBNJE..........................1.446.614,72
BEGRAD d.d................................................... 1.392.706,52
SKB d.d........................................................... 1.134.219,76
ISKRA SISTEMI, d.d....................................... 1.057.556,08
PRVI FAKTOR d.o.o...........................................536.514,87
Gl ZAKRAJŠEK d.o.o..........................................521.137,08
IGEA, D.O.O....................................................... 498.842,40
ZVEZA KULTURNIH DRUŠTEV TREBNJE......422.350,96
ENS1 d.o.o..........................................................363.195,21
URBI d.o.o......................................................... 332.061,74
PAM d.o.o.......................................................... 320.456,19
GEODETSKA DRUŽBA d.o.o............................. 295.220,26

Na Cajtng.com si lahko pogledate tudi največje dobavitelje (oz. par
tnerje) CIK-a, Doma starejših občanov, Osnovne šole in Vrtca...

radi tehnične narave dela. Končal 
je Medicinsko fakulteto v Ljubljani 
in opravil pripravništvo v ZD Novo 
mesto. Od svojih mentorjev in 
nadrejenih je prejel veliko pripo
ročil in pohval, ki se nanašajo tako 
na praktična znanja, kot na odnos 
do pacientov. Že med študijem je 
svoje znanje nadgrajeval preko 
dodatnih seminarjev. Odlikujejo 
ga veselje do poklica, prijaznost 
in pozitivna življenjska energija. 
Vse to pa je zagotovilo, da bodo 
pacienti s čim manj negativnimi 
občutji prestajali posege, ki za ve
čino predstavljajo pravo travmo,

vendar so nujno potrebni.
Direktorica ZD Trebnje Vera 

Rozman pravi: »Vse občane vabi
mo, da obiščejo ordinacijo in izbe
rejo dr. Godca za svojega osebnega 
zobozdravnika. Posebej to velja za 
paciente, ki so že bili opredeljeni 
v zobni ordinaciji na Mirni in so z 
upokojitvijo zobozdravnice ostali 
brez osebnega zobozdravnika.«

Ordinacijski čas ambulante je 
ob ponedeljkih, četrtkih in petkih 
od 7.30 do 14.30, ob torkih in sre
dah pa od 12.30 do 19.30. Pacienti 
se lahko naročijo po telefonu 07 
3435 253 ali prek e-pošte zobna. 
mirna@zd-tr.si.

Odprtje je bilo zdravo nasmeja
no, za kar je poskrbel otroški pev
ski zbor OŠ Mirna, četrtošolci pa 
so v šoli razmišljali o zobozdravni
ku in zobeh, njihova razmišljanja 
pa so prebrali Jerca Jaklič, Luka 
Krejan, Elsa Matoshi in Žan Za
krajšek. (Mirna.sil



Vedeli smo, da Trimova igra 
temelji na Stašu, a ga vseeno 
nismo uspeli zaustaviti
TREBNJE, 27. SEPT. 2012 - Minulo soboto so trebanjski rokometaši 
v Mariboru premagali favorizirane domačine, eden izmed razlogov 
za zmago Trima pa bi naj bila - po besedah Romana Šavriča - pre
več individualna igra veterana pri RK Mariboru Renata Vugrinca. 
Pomembno vlogo pri Mariborčanih igra tudi naš Miha Zarabec, ki 
je dosegel 7 zadetkov, a je, kot še pravi Šavrič, tudi on igral preveč 
individualno. S Trebanjcem smo spregovorili nekaj besed.

Se strinjaš, da sta z Vugrincem igrala preveč individualno? V neka
terih trenutkih smo, tako kot je povedal že Roman Šavrič, res igrali pre
več individualno.

Si pričakoval čisto zmago proti Trimu?
Vedel sem, da tekma ne bo lahka in da bo 
potrebno zaigrati 110%, saj smo že lani s 
Trimom brez težav igrali proti Mariboru.
Nekako so nam ustrezali.

Kako si ti videl tekmo? Že od začetka 
smo prikazali slabo igro, potem smo se malo 
pobrali, vendar nam je zmanjkalo moči za 
popoln preobrat. Naš stil igre nam ni uspel, 
vendar sem prepričan, da je šlo za slab dan.

Kako ste se pripravljali na Trimo? Ve
deli smo, da Trimova igra izhaja predvsem 
iz individualne igre Staša, vendar nam kljub 
temu ni uspelo zaustaviti tega.

Kako ti je govoriti o svojem nekdanjem klubu? Pri nas je tako, da 
klub proti kateremu igramo, predstavi igralec, ki je najbolj povezan z 
njim. O nekdanjem klubu je bilo govoriti lahko, igrati pa malo težje.

Kako si se ujel v Mariboru, si zadovoljen s statusom, je sedaj še 
vse v najlepšem redu? Do sedaj je vse super, s prilagajanjem nisem imel 
nobenih težav. Vsi so me dobro sprejeli. Vlogo imam takšno, kot sem pri
čakoval in zaenkrat je vse v najlepšem redu, ne glede na poraz.

Kako si zadovoljen s prvimi tekmami glede tvoje igre in glede re
zultatov? Na začetku sezone smo imeli kar naporen ritem (sreda - sobo
ta). Prikazali smo kar precej nihanja v naši igri, kar je potrebno popraviti. 
Rezultati so bili - z izjemo Trima - zadovoljivi, skrbi pa nas predvsem igra 
v obrambi. S svojo igro sem zadovoljen, trener mi zaupa in res je lepo 
igrati z soigralci.

Trener Šibila je izjavil nekaj v smislu, da se bodo morali nekateri 
igralci malo zamisliti. Kaj je mislil s tem? Kritike je bilo nekaj, vendar 
je potrebno pozabiti tekmo in gledati naprej. Čaka nas še veliko tekem, 
kjer bo potrebno zmagovati. Verjamem, da se bomo psihično dvignili, saj 
je v garderobi res pravo vzdušje, povezanost. Kar se tiče sprememb v igri, 
pa bo povedal trener, prepričan sem, da bomo tako v obrambi, kot v na
padu, morali spremeniti določene stvari.

Kolikokrat do sedaj si pomislil, da bi se vrnil v Trebnje in koliko
krat, da bi raje zaigral spet za domači klub?? Zaenkrat še nisem po
mislil na to, saj je šele začetek sezone. Pogodbo imam 2 leti in je še pre
zgodaj o tem govoriti. Obljubim pa, da se bom rade volje v Trebnje vrnil.

! KULINARIK A JURE 
CATERING
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VABIMO NA MARTINOVANJE IN PREDBOŽIČNE IZLETE!

*

NEPOZABNO DOŽIVETJE - 
, MARTINOVANJE V SLOVENSKIH 

; GORICAH IN PRLEKIJI

..»ulfas
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PRAZNIČNA PADOVA IN 

BASSANO DEL GRAPPA

Cena: 35 EUR
Padova in Bassano del Grappa v adventnem 
času ponujata čarobno in praznično vzdušje. 
Avtobusni prevoz in odlično strokovno 

vodenje, ogled Padove, obisk znane božične tržnice tržnica v tem 
romantičnem Bassanu velja za eno najlepših Italiji. Poleg izvirnih daril 
boste lahko preizkusili tudi lokalne kulinarične specialitete kot "Conciato 
Barricato", sir, staran v sodu z listavci figovca ali oreha; sladko pekočo 
omako iz gorčice in sadja "Mostarda", vino Prosecco... Obiskali bomo tudi 
muzej žganja, kjer so razloženi destilacijski procesi pridobivanja odličnega 
domačega žganja ter ga tudi degustirali...

* v

Cena: 44 EUR
Vabimo Vas v odmaknjene in do nedavna 
pozabljene kraje Slovenskih goric in Prlekije, 

ki še dihajo starožitnost, neokrnjeno naravo in zelo bogato dediščino.
Skozi dan bomo ob odličnem strokovnem vodenju spoznavali zanimive 
kraje in ljudi tamkajšnje dežele. Večer pa bomo zaključili na pristnem 
prleškem Martinovanju, kjer nas bodo gostoljubni in šegavi Prleki razvajali 
z znamenito prleško kulinariko, Martinovo pojedino z živo glasbo in 
krstom mošta v vino...
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BEOGRAD IN RAKIJA FESI
Trajanje: 15. in 16. december 2012, 2 dni 
Cena: 108 EUR
Pridite k nam v Beograd, kjer se boste počutili 
kot doma”. Beograjčani trdijo, da to ni 
turistični slogan, ampak čista resnica. Mesto 
je nenavaden mozaik bogate kulture, 

zgodovine, naroda,... Prav vsak lahko najde tu nekaj, kar ga spominja na 
dom oz. se prepusti zapeljati njihovemu šarmu.
Avtobusni prevoz in odlično strokovno vodenje, ogled znamenitosti 
Beograda, nočitev z zajtrkom v hotelu 3***, obisk edinstvenega festivala 
»Rakija fest 2012«...!!!

00*00
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* PREDBOŽIČNE JASLICE 
SUTRIO IN TRBIŽ

Cena: 33 EUR
1'arnijska vasica Sutrio od prve nedelje pred 
božičem vse do svetih treh kraljev gosti 
dogodek Borghi e Presepi, ki obiskovalcem 

Pričara čarobni svet jaslic. Na ulicah, trgih, v gostilnicah, lahko občutite 
več kot 80 prikazov dogodka v Betlehemu, ki jih postavi okoli 60 
zazstavljalcev iz Italije in drugih evropskih dežel. Avtobusni prevoz in 
odlično strokovno vodenje, ogled vasice Sutrio, možnost nakupovanja v 
Sutriu in Trbižu, nepozabno prebožično vzdušje!

Podrobnejše programe in informacije dobite na 07/348-22-22
ali v naših prostorih. Vaš INTERFLASH TURIZEM d.o.o.

Mirnske upokojenke na srečanju 
prostovoljcev v Kočevju pozdravil 
predsednik države

Mokronoški odbojkarji se 
pripravljajo na novo sezono, 
prvo v 2. državni ligi

V soboto, 22.9.2012 se je v Kočevju na svojem 4. srečanju zbralo cca 
400 prostovoljcev Dolenjske in Bele Krajine ter Severne Primorske, 
ki pod pokroviteljstvom Združenja društev upokojencev Slovenije 
delujejo v projektu »Starejši za starejše«.

Med njimi smo bile tudi članice DU Mirna, ki v omenjenem projektu 
sodelujemo že 5 let. Izmed desetih prostovoljk, ki delujemo v okviru tega 
projekta, se nas je srečanja udeležilo šest.

Prostovoljce je s svojim obiskom počastil tudi predsednik države dr. 
Danilo Turk s soprogo. V svojem nagovoru prostovoljcem je izrazil svojo 
podporo in priznanje za njihovo plemenito delo ter poudaril, kako je so
lidarnost in čut za starejše, za sočloveka, pomembno v teh težkih časih.

Pohvalo in zahvalo prostovoljcem sta izrekla tudi župan občine Kočevje 
dr. Vladimir Prebilič in predsednica ZDUS dr. Mateja Kožuh - Novak. 
DU Kočevje, ki je odlično organiziralo tokratno srečanje prostovoljcev, je 
udeležence navdušilo z bogatim in prisrčnim kulturnim in animacijskim

Prvi trebanjski imi tiskani medij

Odbojkarski klub SEP Mokronog se je po lanskem prvem mestu v 
3. državni odbojkarski ligi uvrstil rang višje v 2. DOL. To je eden 
od največjih uspehov v zgodovini kluba, če ne celo največji. V novo 
sezono smo vstopili optimistično in zelo delovno, saj se kar nekaj 
igralcev pripravlja in trenira že celo poletje.

Med njimi je večina kadetov (do 17 let), kar nas zelo veseli. Veliko ta
kih, ki kar močno trkajo na vrata članske ekipe. Fantje sami so si zadali 
visoke cilje in vsi skupaj verjamemo, da jim lahko s trdim delom uspe 
priti čim bližje vrha slovenskega kadetskega prvenstva. Članska ekipa je

zelo mlada, vendar imajo 
nekateri igralci že kar dolgo 
dobo igralnega staža. Klub 
si za člansko ekipo ciljev ne 
postavlja, saj je to njihovo 
prvo leto v 2. DOL.

Pred novo sezono sta se
nam pridružila Tom Smr
ke iz Žužemberka in Nejc 
Tomazin iz Kostanjevice 
na Krki. Fanta sta se lepo 
vključila v proces trenin
gov in skupaj že zelo dobro 

funkcioniramo. Na treningih se nam je pridružil tudi Matija Lončar iz 
Braslovč, vendar bo za nas zaigral šele v spomladanskem delu.

Članska ekipa se je že pomerila z ekipo Žužemberka in Kočevja na pri
jateljski tekmi, kjer smo pustili zelo dober vtis. Do začetka lige naj bi od
igrala še nekaj prijateljskih tekem. Mlajši in starejši dečki naj bi začeli 
trenirati v tretjem tednu septembra, ko bo Osnovna šola uvedla nov ur
nik. Razpored vseh tekem vseh selekcij si lahko ogledate na spletni strani 
kluba.

Igor Jevnikar. sekretar OK SEP Mokronog
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PIP-ovec Janko 
Rugelj tudi letos 
obiskal Ameriko

»Sem na sejmu INTEROP v New Yorku, 
od koder pošiljam lepe pozdrave vam, 
kakor tudi vsem vašim bralcem«, je v e-pošti zapisal direktor prvega ra
čunalniškega podjetja v Trebnjem PIP, Janko Rugelj. Sejem INTEROP je

dejansko konferenca, kjer se pred
stavljajo najsodobnejše rešitve na 
področju informatike, računalništvo 
v oblaku, brezžične komunikacije, 
varnost v informatiki, povezovanje, 
upravljanje omrežij in nadzor, itd. 

Hvala za pozdrave, g. Rugelj! te)

KPK že naredila prvi korak 
k spremembi zakonodajo
Komisija Republike Slovenije za preprečevanje korupcije (KPK) je s 
svojim sporočilom za javnost z dne 24.7.2012 dodobra razvnela slo
vensko javnost. Povod za to sporočilo je bila seveda pravnomočna 
obsodba »našega« župana Alojzija Kastelica, saj je kot pravnomočni 
obsojenec še vedno župan našega mesta, kar je (vsaj moralno) ne
dopustno, zakonsko pa se mu župa
novanja ne da preprečiti.

Seveda, se naš župan na moralo požviž
ga oz je do lastne integritete brezbrižen, 
kakor navaja KPK. Celo še naprej laže 
naši javnosti (kot ste že prebrali - nam 
je poslal sporočilo, da firmam, za kate
re je ponaredil javne razpise, sploh ni 
bilo ničesar (oz je bilo le delno) plačano, 
čeprav smo nato z uradnimi dokumenti 
dokazali, da so bili vsi računi plačani), 
hkrati pa zavaja, da ni ničesar narobe 
storil, čeprav mu je Sodišče DOKAZALO, 
da je ponarejal razpise in izbiral »svoje« 
izvajalce.

V odmevu na to sporočilo KPK mag. pravnih znanosti Bečir Kečanovič 
ugotavlja, da KPK pravilno navaja, da v okviru sedanjega Zakona o lokalni 
samoupravi tega (zamenjati župana, op.a.) ni moč udejanjiti. Zelo zanimi
vo je tudi, kako je mag. Kečanovič v svojem odmevu na ugotovitve KPK 
poimenoval sedaj že znano trebanjsko zgodbo »Dvigni Matija«, ki so si 
jo zahvaljujoč Cajtngovemu posnetku seje OS, ogledali številni Slovenci. 
Zadnji del svojega odmeva je naslovil »Namesto sklepa - zgodba butal
ske demokracije«. Torej tudi mag. Kečanovič, ki se strokovno ukvarja 
predvsem s proučevanjem ustavnega prava in etike javnega sektorja in 

je s teh in drugih področij objavil že več kot 100 
Dr. Stane Vlaj: »De- različnih prispevkov in publikacij, ugotavlja, da 

mokracija je v Treb- na™ delovanja župana Kastelica, bolj kot na de- 
njem, pod vodstvom mokracii°- spominja na Butale, 
župana in njegovih V istem odmevu pa dr. Stane Vlaj, strokovnjak 
privržencev oz dvi- za lokalno samoupravo, univerzitetni profesor in 

govalcev kartončkov, član Mednarodnega inštituta IFIMES, ugotavlja, 
pravzaprav, umrla! da »veljavna ureditev razmerij med občinskimi 

sveti in župani ni v skladu z Evropsko listino lokal
ne samouprave... Odgovornost izvršilnega organa 

(župana, op.a.) občinskemu svetu je življenjski element domače demokra
tične organizacije lokalne oblasti...«. Potemtakem lahko zagotovo zapiše
mo, da je demokracija v Trebnjem, pod vodstvom župana in njegovih 
privržencev oz dvigovalcev kartončkov, pravzaprav, umrla!

Torej, KPK je naredila prvi korak s povabilom k strokovni razpravi v 
iskanju strokovnih podlag, da se v slovenski pravni red uvedejo ustrezni 
mehanizmi, ki bodo v primeru ugotovljenih nezakonitih ravnanj omogo
čali odpoklic lokalnih funkcionarjev. V sporočilu, ki smo ga prejeli s strani 
KPK navajajo, da je iskanje ustrezne rešitve v danih razmerah nujno.

»Vsekakor si bo komisija prizadevala, da do usklajenih strokovnih podlag 
in pobude za ureditev predmetnega vprašanja, ob sodelovanju strokovnja
kov z ustavnopravnega področja, pridemo čim prej«, pa za Cajtng.com za
ključujejo svoje današnje mnenje v KPK. (gs)

Posmehljiv nasmeh (v smislu ■ kaj 
mi pa morete) župana Kastelica, 
ko je na svojo roko (in še enkrat 
več nezakonito!!) prekinil sejo.

Nojbolj obista irehnjiliispldai portal



Piknik staršev in otrok 
NK Trebnje selekcije 1110
Starši in otroci selekcije U10 so se že lani dobro 
ujeli, letos pa so ta pristni prijateljski odnos še 
nadgradili. S piknikom!

V začetku oktobra so - po tekmi svojih otrok - na Blatu 
pri tamkajšnjem nogometnem igrišču NK Trebnje - pri
pravili piknik. Pobudnica le-tega je bila Ančka Oven iz 
Martinje vasi nad Šentlovrencom, nad njenim predlogom 
pa je bil takoj nadušen Janez Drenik. Pravita, da ni bilo 
potrebno veliko prepričevati ljudi za piknik, saj so bili vsi 
- takoj za to.

Starši in otroci so si spekli 
nekaj mesnih in zelenjavnih 
dobrot, za »piko na i« pa je 
poskrbel mladi nogometaš 
Hayat Sulejmanoski, ki je
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Nekajjslaršev otmk-NK

svoje soigralce pogostil s tortico, saj 
je ravno v tistih dneh praznoval roj
stni dan. Otroci in starši (ja, pa tudi 
mamice) so se nato pomerili še v no
gometu, piknik pa je nato ob žlahtni 
kapljici potrajal do večernih ur.

Prekrasno doživetje za vse bo ne
dvomno še bolj poglobilo že tako 
dobre odnose med otroci, starši in 
NK Trebnje. Vse čestitke za idejo in 
realizacijo! (gsj

KNJIGOVODSKI
BIRO

Amadeja Drenik s.p., Stari trg 36,8210 Trebnje 
amadeja.d@gmail.com, Tel: 07/30 45 378, Gsm: 041/473 433 

www.racunovodstvo-amadeja.com

ll&VV 1
Zaupajte 15 letnim izkušnjam!

1 vodenje računovodstva za • finančne storitve 
d.o.o., d.n.o., s.p., društva,... • izterjava, izvršbe
(po sistemu dvostavnega knjigovodstva) ■ kadrovske Storitve

PRVA DVA MESECA VODENJA - POPUST!

Novomeščani našim 
kegliačicam nepri
čakovano odpovedali 
gostoljubje
V soboto, 15. septembra 2012, ob 17. uri je 
kegljaška ekipa KK Trebnje odigrala tek
mo 1. kroga v 1A državni ligi za ženske. Na 
kegljišču Vojni invalidi v Ljubljani so se kot 
»domača« ekipa (potem, ko so jim gostolju
bje nepričakovano odpovedali v Novem me
stu) pomerili proti ekipi Adria in izgubili s 
6,5:1,5.

Trebanjke so se veselile nastopov v - tudi za 
navijače, zaradi bližine - prijaznejšem Novem 
mestu, sedaj pa morajo spet igrati v Ljubljani. 
Ker Trebnje nima kegljišča, se jih je prijel nič kaj

priljubljen vzdevek »brezdomke«.Trebanjke so 
se veselile nastopov v - tudi za navijače, zaradi 
bližine - prijaznejšem Novem mestu, sedaj pa 
morajo spet igrati v Ljubljani. Ker Trebnje nima 
kegljišča, se jih je prijel nič kaj priljubljen vzde
vek »brezdomke«.Točki za trebanjsko ekipo sta 
dosegli skoraj najmlajši članici, Katja Sribar 
celo, za polovičko pa je poskrbela Jasmina Mi
šič. Dvoboje proti svojim nasprotnicam so izgu
bile Milena Veber Jarc, Nika Radelj, Slavica 
Hribšek in Silva Zupančič. Naše kegljačice so 
skupno zbile 3.117 kegljev (v povprečju 519,5), 
gostje iz Ankarana pa 3.229 (povprečje 538,2).

Odpoved gostoljubja?
Zagotovo pa je tokrat - bolj kot rezultat - po

memben vzrok, zakaj trebanjske kegljačice kar 
naenkrat ne morejo svojih »domačih« tekem 
igrati v Novem mestu.

»Vodstvo Agencije za šport Novo mesto in njen 
direktor Srečko Vovko žal ni prisluhnilo željam 
kegljačic, da vadbo opravljajo ob torkih in četrt
kih. Ko so Trebanjke pristale za trening ob sre
dah, se je zataknilo pri treningu ob ponedeljkih. 
Naše kegljačice so želele trening med 19. in 20. 
uro, a jim je direktor Vovko ponudil trening ob 
17. uri, na kar pa - zaradi obveznosti v službi in 
šoli - naše punce žal niso mogle pristati«, je o 
razlogih povedal vodja in trener trebanjskega 
Kegljaškega kluba Niko Goleš in dodal, »da so 
termini, ki bi ustrezali njim, žal zasedeni, zasedli 
pa so jih novomeški kegljači, ki sicer igrajo v 2. 
ligi zahod«.

Nimamo kaj, domačini imajo, kljub temu, da 
KK Trebnje pošteno plačuje najem, pač pred
nost.

Spomnimo, Trebanjke so bile nad novimi ste

zami kegljišča v Portovalu naravnost navduše
ne in resnično veselile so se novih tekem, sedaj 
pa se bodo morale zadovoljiti z ljubljanskim 
kegljiščem, na katerem so do sobotne tekme 
opravili zgolj dva treninga, zato jim prednost

Kegljišča v Trebnjem, kljub temu, da klub 
nastopa v 1. državni (torej elitni) ligi 

in kljub temu, da bi naj bilo rentabilno,
I očitno ne bo, tako kot ne še številne druge 

infrastrukture (večje ali nove šole, bazena, 
normalnega kulturnega doma, že sedaj 

, premajhnega vrtca, mladinskega centra, pa 
recimo hotela, kinodvorane, stadiona, oblju- 

! bljene gimnazije, pa normalnejše avtobusne 
postaje, nenazadnje morda tudi smučišča, 
pločnikov, sprehajalnih poti,...), ki bi lahko 

bila - vsaj v načrtu OPN-ja. Pa ni!
Nič narobe, da župan Kastelicem dela ceste, 
vodovode in kanalizacije (celo pohvalno, a 
to je delal Pungartnik pred 10 in več leti), 
a to bi morali biti v teh letih (smo v letu 

2012) stranski projekti, ne pa paradni konj 
... In to je tisto, kar je pri vsem tem tako 

zelo, zelo žalostno ...

domačega terena ni koristila, kar se je videlo že 
na uvodni tekmi.

»Že smo mislili, da bomo igrali v Novem mestu 
in da si bo občasno prišel našo tekmo ogledat 
tudi kakšen Trebanjec, česar bi bili izredno ve
seli, sedaj pa tako razočaranje. Verjamem, da je 
Ljubljana preveč od rok, nenazadnje predstavlja 
tudi strošek, zato mi je resnično žal, ker vedno, 
tudi domače tekme, igramo brez svojih navija
čev«, še vidno razočaran pove Niko Goleš. (gsf
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Maja Gliha je domačinka, Trebanjka, sicer pa univerzitetna diplomi
rana pravnica s pravosodnim izpitom. V sodelovanju s Cajtngom želi 
svojim sokrajanom pomagati s pravnimi nasveti. Če imate tudi vi 
problem/težavo in potrebujete pravno nasvet, ga/jo lahko predstavite 
naši pravnici in sicer tako, da opis težave pošljete na naš e-naslov.
Vašo težavo opišite čimbolj podrobno, pripišite pa tudi vašo telefon
sko številko, na katero vas lahko kontakti ra pravnica. Vsi primeri bodo 
obravnavani anonimno in brezplačno. Obravnavali bomo le težave 
krajanov občin Trebnje, Mirna, Šentrupert in Mokronog Trebelno.

Pravni nasveti...
Odškodnina za 
ustanovitev služnosti

Vprašanje: Pred kratkim se je pri 
meni zglasil predstavnik Telekoma 
Slovenije in me seznanil s tem, da 
nameravajo preko mojega dvorišča 
zgraditi telefonsko omrežje. Nave
del je tudi, da moram v ta namen 
podpisati neko soglasje in se zgla
siti pri notarju. Zanima me, ali ima 
Telekom Slovenije pravico, da lahko 
prekoplje moje dvorišče? Ali moram 
takšen prekop dovoliti brezplačno? 
Ker imam celotno dvorišče prekri
to s tlakovci, me zanima, ali mi je 
Telekom Slovenije dolžan povrniti 
stroške, ki jih bom imel s ponovno 
namestitvijo tlakovcev?

Pravno pojasnilo: Razmerja med 
lastnikom zemljišča in investitor
jem telefonskega omrežja ureja ve
ljavni Zakon o elektronskih komu
nikacijah in veljavni Stvarnopravni 
zakonik. Ker je graditev, postavitev, 
obratovanje ali vzdrževanje javnih 
komunikacijskih omrežij in pripa
dajoče infrastrukture v javno ko
rist, pa se za to področje uporablja
jo tudi določbe veljavnega Zakona 
o urejanju prostora, ki se nanašajo 
na razlastitev v javno korist.

Investitor komunikacijskega 
omrežja (torej v vašem primeru 
Telekom Slovenije) mora lastniku

zemljišča, še preden začne z gra
dnjo komunikacijskega omrežja na 
njegovem zemljišču, predložiti pre
dlog pogodbe, na podlagi katere se 
ustanovi služnostna pravica. S tako 
pogodbo vi kot lastnik zemljišča in 
kot služnostni zavezanec v korist 
Telekoma Slovenije kot služnostne
ga upravičenca dovoljujete ustano
vitev služnostne pravice za potrebe 
gradnje, obratovanja in vzdrževa
nja komunukacijskega omrežja. 
Ena izmed obveznih sestavin take 
služnostne pogodbe je višina de
narnega nadomestila za služnost, 
ki mora biti enaka plačilu za ena
kovredno služnost, ki bi jo bilo mo
goče doseči v običajnem poslovnem 
prometu glede na vrsto in obseg 
pravice ter lastnosti zemljišča, brez 
upoštevanja neobičajnih ali oseb
nih okoliščin. Denarno nadomestilo 
obsega zmanjšanje vrednosti služe
čega zemljišča (dejansko škodo) in 
izgubljeni dobiček. Zakon vam to
rej daje pravico, da za poseg v vaše 
zemljišče dobite ustrezno odško
dnino. V takem primeru pavšalna 
odškodnina ne zadošča in zato ni 
dopustno, da bi vsem lastnikom na 
trasi določenega komunikacijskega 
omrežja ponudili enako odškodni
no. Zakon investitorja zavezuje, da 
lastnikom ponudi odškodnino, ki 
ustreza zmanjšani vrednosti kon
kretnega zemljišča (vaše zemljišče 
bo namreč zato, ker bo obremenje
no s služnostno pravico, manj vre

dno). Pogodba, ki takšne odškodni
ne oziroma nadomestila ne vsebuje, 
je v nasprotju z zakonom. Telekom 
Slovenije vam je v primeru, da želi 
na vašem zemljišču zgraditi komu
nikacijsko omrežje, dolžan v podpis 
posredovati služnostno pogodbo 
(v kateri bo določena tudi višina 
odškodnine) in ne zgolj nekakšno 
»soglasje za gradnjo«. Svoj podpis 
na služnostni pogodbi boste morali 
kot služnostni zavezanec nato ove
riti pri notarju. Na podlagi notar
sko overjenega izvoda služnostne 
pogodbe se bo nato v zemljiški knji
gi pri vašem zemljišču vpisala slu
žnostna pravica v korist Telekoma 
Slovenije.

Služnostna pravica, ki se ustano
vi na podlagi služnostne pogodbe 
daje služnostnemu upravičencu 
(torej v vašem primeru Telekomu 
Slovenije) naslednja upravičenja:

1. graditev, postavitev in obra
tovanje elektronskega komunika
cijskega omrežja in pripadajoče 
infrastrukture;

2. dostop do elektronskega komu

nikacijskega omrežja in pripadajo
če infrastrukture za potrebe njiho
vega obratovanja in vzdrževanja;

3. odstranjevanje naravnih ovir 
pri graditvi, postavitvi, obratova
nju in vzdrževanju elektronskega 
komunikacijskega omrežja.

Vsa ta upravičenja mora služno
stni upravičenec izvrševati tako, 
da le v najnujnejšem obsegu moti 
lastnika in obremenjuje služeče 
zemljišče. Če lastniku zemljišča pri 
izvrševanju teh upravičenj nastane 
materialna škoda, jo je služnostni 
upravičenec dolžan povrniti.

Zato vam je Telekom Slovenije 
vso škodo, ki vam bo povzročena 
zaradi gradnje komunikacijskega 
omrežja, dolžan povrniti, (nadalje
vanje in konec preberite na www. 
cajtng.com)

NASLEDNJIČ: Kako lahko manjše pod
jetje uspešno izterja neplačane račune 
od fizičnih ali pravnih oseb

19. oktober 1011 kijbolj obiskon irebmjski spletni portol
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